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001 La oss bli stående i bare et øyeblikk for bønn. Kjære Gud, vi takker Deg 
først i kveld, for Jesus Kristus, vår Frelser. Vi takker deg fordi Han er den 
samme i går, i dag, ja til evig tid. Vi takker Deg for folket som tror det. Vi er så 
glad for at vi har en Gud, ikke bare en innbilt gud, en innbilt avgud, en innbilt 
ånd; der er ikke noe innbilt om det: en sann og Levende Gud som lever med 
oss og i oss og virker gjennom oss. (Vi er) ikke en statue til Gud, men vi er 
Guds levende bilder... Den Hellige Ånd taler ikke gjennom en statue, men Den 
taler gjennom et gjenløst kar. Det er Gud manifestert i kjøtt. Hvor vi takker 
Deg for dette, den store Ildstøtten som vi følger, og for alle de store 
manifestasjoner av den samme Ånd som gjør den samme gjerning som Den 
alltid har gjort når Den kom til jorden. For en trøst det gir oss. Vi har samlet 
oss i kveld, Herre, for ingen annen hensikt enn å vite hvordan vi skal lære, ved 
Din hjelp, til å bli bedre Kristne, og bedre undersåtter for denne tid som 
nærmer seg. Vil Du ikke hjelpe oss, Herre; vi trenger Deg. I Jesu Navn. Amen. 
Dere kan sitte ned. 
002 Det var omtrent 30 eller 40 nye spørsmål. Jeg vet ikke hvordan jeg skal få 
tatt dem. Jeg prøvde hardt denne ettermiddag for å se om jeg kunne klare å få 
dem ned til det normale, men jeg kunne ikke gjøre det. Jeg vil si at jeg 
kommer til å gjøre det beste jeg kan for å besvare disse spørsmål, fordi de er 
fine spørsmål, som kommer fra Kristne hjerter. Jeg vil sannelig gjøre alt jeg 
vet å gjøre for å svare på dem så fornuftig som jeg kan. Jeg vil takke Herren 
for hvordan Han hjalp oss denne morgen og ta tak i disse spørsmål, og de svar 
som Han ga oss. Jeg har dem blandet sammen inni her, jeg antar at det er 150 
flere. Jeg antar at vi tok for oss  omtrent 20 denne morgen. Og før vi 
begynner, så vil jeg si at om noen ønsker å se denne artikkelen her om: ”En 
Kirke Rocker Som Trommene Ruller.” Den Presbyterianske forkynneren her 
ledet sin forsamling i rock’n roll, i et program om sakramentet… La meg se 
litt. 
003 Ungdommelige medlemmer svinger til jazz. Passjonsskuespill forteller om 
korsfest-elsen i moderne i-d-i-o-m (uttrykk) med rock’n roll. Pastoren leder 
alle de tenåringene der oppe og går gjennom Kristi lidelse, korsfestelsen med 
rock’n roll og jazz. Det er i Maryland. Er ikke det noe? Og så, her bildet av 
disse… Jeg fortalte dere denne morgen om disse Beatles, ”Billene kommer  
tilbake,” og der er artiklene; dere skulle bare lese det fra ukebladet og alle de 
forskjellige ting. De har grunnlagt en ny religion. Deres manager… Jeg har et 
notat fra avisen her. Hvis noen ønsker å lese disse, såkan jeg sette dem på 
oppslagstavlen. Jeg bare ønsker å vise dere, at den tiden vi lever i er 
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sjokkerende. Kan  hende at dere ikke forstår det, men folk, prøv å forstå hva 
disse ting er. Jeg har spurt Broder Capps; han har en god utdannelse og kan 
lese bedre enn jeg. Jeg har spurt ham om å lese denne artikkel fra the Beatles 
manager. Kan du gjøre det nå, Broder Capps? 
004 [Broder Capps leser artikkelen om the Beatles: ”The Beatles undres over 
seg selv og trekker ikke noe svar. ”Det er utrolig, absolutt utrolig!” sier Derek 
Taylor, the Beatles presseoffiser, ”Her er disse fire guttene fra Liverpool. De er 
uforskammede, de er profane; (spottere) de er vulgære, og de har tatt over 
verden. Det er som om de har grunnlagt en ny religion. De er fullstendig  
antikrist. Jeg mener; jeg er også antikrist; men de er så antikristne at det 
sjokkerer meg, som ikke er noen lett ting. Jeg er besatt av dem. Er ikke alle det? 
Jeg er besatt av deres ærlighet, og folk som liker dem mest er folk som skulle 
være mest krenket. For eks. i Australia, hver gang vi ankommer en flyplass, så 
var det som om deGaulle hadde landet, eller enda bedre, Messias. Rutene var 
grundig opptrukket. Krøplinger kastet bort sine stokker. Syke mennesker 
strømmet opp til bilen, som om en berøring fra en av guttene ville gjøre dem 
friske igjen. En gammel kvinne sto og så på med sine barnebarn som vi dro 
forbi. Jeg kunne se uttrykket i deres ansikter. Det var som om en frelser hadde 
ankommet og alle disse menneskene var glade og lettet, som om tingene skulle 
bli bedre nå.” Taylor stanset og stakk sigaretten i munnen, ”Og det eneste som 
står igjen for the Beatles,” sa han, ”er for dem å dra ut  på en helbredelsestur.” 
- Red.] 
005 Er ikke det hva Han sa? ”Mange skal komme til Meg på den dagen og 
si, ’Herre, har ikke jeg…” Ser dere? Kan dere ikke se at dere ikke kan sette din 
lit til helbredelseskampanjer? Dere kan ikke sette lit til noen som helst tegn 
slik som det. Det eneste dere kan sette lit til er SÅ SIER HERREN fra Bibelen. 
Menighet, det er nøyaktig hvor jeg har prøvd å holde dere mine barn. Og hvis 
noe skjer med meg og Gud tar meg bort fra denne jord, så ikke ta feil her. 
Forlat aldri Ordet. La alt som er i motsetning til Det være i fred, uansett hva 
det er. Da vet dere at Det er rett. Skjønner dere? En helbredelseskampanje 
nå… Syndefulle menn som til og med sjokkerer deres egen manager med 
deres vulgaritet og skitt ; og folk kaster sine krykker og blir helbredet ved bare 
å se på disse guttene. Det er så motbydelig og skittent, og antikrist. Dere ser, 
det er Satan som er ute på en etterligningskampanje. Ser dere? Han gjør alt 
som Kristus kan gjøre, men han kan ikke stadfeste Ordet. Ser dere? Han vil ta 
en del her og en del der, men han kan ikke ta Det alt sammen. Ser dere? Han 
kan ikke få det sammen. Så dere ser at det er ikke noe under at Bibelen sa det 
ville forføre selv de utvalgte om det var mulig. Det er antikristens ånd. Til og 
med deres egen pressemanager her, deres presseagent, han er for dem, tror på 
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reise over havet til Afrika, hvor jeg misjonerte der i Herrens Navn; Broder 
Sidney Jackson, han og hans hustru… Vi har vært veldig glade for å ha hatt 
dem sammen med oss i disse siste få møter. Å, hvordan Gud har  velsignet 
ham. Jeg vil spørre Broder Sidney Jackson om han vil avslutte denne 
forsamling i bønn. Broder Jackson, om du vil.    
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dem, og sier at han er besatt av den samme tingen, fordi de vant ham over til 
seg. 
006 Disse onde ting…Kvinner, kan dere ikke se hvorfor jeg prøver å fortelle 
dere om disse shortsbærende, hårklippende, (kvinner) og ting. Det er en ånd. 
Det er en ånd. Her står det rett i våre ledende ukeblader av hva som blir vist 
fram, rock’n roll og saker i menigheten. Det er arrangert av Satan, og de er 
fortsatt menigheter og denominasjoner. Tilbake til Ordet, barn, så kvikt som 
dere kjenner til, og våg ikke å forlate Det. Stå rett med dette Ordet. Ser dere 
denne antikristens ånd, hvordan den kan tale i tunger, den kan vise tegn og 
undre; den kan helbrede syke; den kan gjøre (etterligne) alle disse ting. Ser 
dere? Disse menneskene tror at de nærmer seg Gud, at disse guttene er gud 
sendte, fordi kirken har latt Ordet i stikken. Disse guttene tilhører kirken. Elvis 
Presley er en Pinsevenn. Pat Boone er medlem av Church of Christ. Se på  
alle disse karene, Pinsevenner, Church of Christ, og alle disse med disse onde 
ånder på seg. Red Foley, en gylden røst, Church of Christ, synger religiøse 
sanger som ingen kan synge dem, og så rock’n roll etterpå. Ved deres frukt 
skal dere kjenne dem. Se bare hvilke menigheter som de tilhører. Elvis Presley 
er medlem av Assemblies of God. Vær så god, hver av dem ønsket dette, og   
Satan gir det til dem. Kan dere ikke se, venner, hvordan. Ikke la  dette Ordet 
gå. Forstår dere? Det er en ånd som får tak i deg. 
007 Jeg forteller disse kvinnene, når de får seg selv til å se sexy ut i disse 
kjolene, at Gud vil stille deg ansvarlig for å for å drive hor. Hvis dere tror meg 
å være hva dere sier, Guds tjener, en profet,   hør på hva jeg forteller dere. 
Forstår dere? Kan hende at dere ikke er istand til å forstå det, og hvis ikke dere 
kan, så bare gjør hva jeg forteller dere å gjøre. Gud vil holde meg ansvarlig for 
hva jeg sier. Ser dere? Hør godt etter, og husk at disse ting er ånder.  
Vanligvis, kan hende at personen ikke… Bare husk at Gud er dekket med hud, 
som jeg talte om forleden. (Ser dere?) Gud med hud på? Husk bare at noen av 
oss er sendt til denne verden for å bryte inn i disse områder og fortelle disse 
ting. Skjønner dere? Det er forutvitenhet; det er Gud som taler, og viser det. 
Når du dømmer noe ved kjøttet, så er de uskyldige, fine mennesker, ærlige, de 
ville ikke fortelle deg en løgn eller noe. Hele greia er djevelen: religiøs, setter 
endog i gang en helbredelseskampanje. Forstår dere? Det er nøyaktig antikrist. 
Ser dere? Og der er Presbytarianere og alt   dette. Ser dere hvordan 
denominasjonene gjør den samme ting? 
008 Her i London, England, ganske nylig hadde de et rock’n roll team til å 
etterligne Kristus, og Judas, og alt dette, og de kalte Kristus for, ”Daddy-o” og 
snakket alle disse ordene som de  skrullete ungene snakker. Ser dere? 
Tenåringsungene har tatt over  verden. Visste dere at Bibelen forutsa det? 
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(Utakknemmelige, uhellige, uten naturlig kjærlighet, utilgivelige, falske 
anklagere, ulydige mot foreldrene (Ser dere?) tenåringer tar over verden, og de 
har gjort det. Jeg gikk inn på et sted her forleden; de spilte på denne skitne 
jukeboksen med alt dette stoffet. Jeg vil ikke engang ta med meg min familie 
(dit.) Jeg sa til den damen. Hvor mye koster disse grammofonplatene?” ”10 
cent for en.” ”Hvor mange vil den spille i en time.” Hun fortalte meg det. Jeg 
sa, ”Her er pengene; ta ut kontakten.” Vel, sa hun, ”Jeg kan ikke gjøre det. 
Disse ungene kommer inn her for å spille på den.” Jeg fikk ikke bruke noen 
penger der; og jeg dro et annet sted. Ser dere? De  sakene ville gjøre deg 
nervøs; du blir nødt til å dra ned å få tak i en haug med beroligende middel 
som du må ta etter å ha hørt på dette skrullete stoffet. Det bare ergrer en 
Kristen: Vet du hva som er galt med deg dersom du liker de tingene? Du 
trenger å bli frelst, for hva du mater deg med er noe som er på  siden av Ordet. 
Du kunne ikke tenke deg at Jesus kunne gjøre en slik ting som det, kunne du? 
Kunne du tenke deg at en av profetene kunne gjøre en slik ting. Kan dere ikke 
se, venner, at hele tingen er av djevelen. Og Bibelen sa hvordan han ville 
komme i form av religion og gjøre nøyaktig likt Kristus. Ser dere? Den eneste 
måten som du kan være istand til å fortelle det på er ikke å slutte seg til denne 
menigheten, eller den menigheten, men å stå med Ordet; Han er Ordet.  
009 Må Herren velsigne hver av dere. Vi skal gå direkte til spørsmålene nå for 
omtrent en time og 15 minutter… Jeg vil ikke være istand til å komme 
gjennom alle disse spørsmålene. Der er stabler av dem. Jeg tror at de er gode 
spørsmål. De er veldig fine. Jeg vil bare strekke meg ned og ta ut ett her og ett 
der som jeg går videre, og besvare det...  Jeg tenkte at jeg bare ville komme 
ned i kveld,, la noen lese dem, og si, ”ja” eller ”nei,” ja” eller ”nei.” Men det er 
ikke rettferdig mot folket. De har stilt disse spørsmål for å få dem besvart, men 
jeg ville ikke gjøre det. Jeg vil ta hva jeg kan; og det som jeg ikke kan få tatt, 
vil jeg ta neste gang. Kanskje neste søndag, jeg vet ikke. Jeg vil si det til dere; 
om dere får tak i Billy (Paul) engang mellom nå og onsdag. Det kan hende at 
vi må reise av sted. 
010 Og en ting til. Jeg er langt på etterskudd med intervjuene. Billy viste meg 
en stabel med intervjuer som er så høy, (folk) som har ventet, noen av dem i 
flere måneder. Mens jeg er her så blir jeg nødt til å ta noen av de møtene, og 
gjøre alt jeg kan for å få en   balanse på det. Jeg kommer til å be denne uken 
mens jeg er borte, og spørre Herren, ”Hva vil Han ha meg til å gjøre, avslutte 
disse spørsmål, eller ta intervjuene?” Hvis jeg tar intervjuene, da vil jeg 
komme hjem på søndag og ta intervjuene, og gå gjennom dagen med dem. 
Hvis ikke, så må jeg legge dem til side inntil jeg kommer tilbake igjen. Hvis 
ikke, så vil jeg svare… Billy vil sende dere et kort. Jeg skal si dere; det er fint 
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leder, Byd mørke å bli til dag; Tørk bort sorgens frykt, 
Å, la meg fra denne dag, bli fullstendig Din. 

Framfor vår Faders Trone; vi tømmer våre varme 
bønner; Vår frykt, våre håp, våre mål er ett, vår trøst og 
vår omsorg. Men når vi fra hverandre går; så gir det oss 
indre smerte; Men vi skal fortsatt forenes i hjertet; Og se 
hverandre igjen. 

Elsker dere hverandre? Små barn, elsk hverandre. 

Til vi møtes, til vi møtes; Til vi sees ved Jesu fot. Til vi 
møtes, til vi møtes. Gud med eder til vi sees igjen. 

144 Elsker dere Ham? Er Han ikke vidunderlig? Elsker dere hverandre? Strekk 
deg rundt og si noe til hverandre. Bare si, ”Gud velsigne deg, broder. Velsigne 
deg, søster.” De lytter på oss i kveld der over floden, Søster Wilson. Jeg kan se 
gamle Broder Seward går på gulvet, og klapper i sine hender. Når jeg ser vår 
broder der tilbake med skjegg i ansiktet som løfter opp sine    hender og 
priser Gud; så tenkte jeg på Broder Rynn, hvordan han brukte å sitte langs med 
her inne i det gamle Tabernaklet med sitt skjegg så langt slik som det. Han 
lytter i kveld fra herlighetens portal, en kjær gammel hellig. Er ikke Han 
vidunderlig?  

Ta det Navnet Jesus med deg, som et Lys på livets sti. I 
det Navnet skal du seire; Det vil mot og kraft deg gi. 

Jesu Navn, Kjære Navn. Det er jord og Himlens fryd. 
Jesu Navn, Jesu Navn. Det er Jord og Himlens fryd. 

Ta det Navnet Jesus med deg, (For hva?) Som et skjold 
for hver en snare. (Hva skjer?) Når fristelser rundt deg 
samles, nevn dette hellige Navn i bønn. 

Jesu Navn, Kjære Navn. Det er jord og Himlens fryd. 
Jesu Navn, Jesu Navn. Det er Jord og Himlens fryd.  

[Broder Branham snakker med noen i forsamlingen, Red.] Er det din lille pike? 
Hun er søt. 
145 Angående samtalene: Billy (Paul) ba om at dere undersøker med ham 
mellom nå og onsdag for samtalene, eller fra onsdag og til  lørdag for de 
kommende samtaler… Hvis vi ikke har møter  etter onsdag, så undersøk det 
med ham, dere som har samtaler. Han vet ikke hvordan han skal få tak i dere, 
så om noen av dere vil… Alle dere som ønsker samtaler nå, ta og undersøk det 
med Billy. Elsker dere Ham? All right. Gud velsigne dere til vi møtes. Vi 
ønsker å bøye våre hoder; og jeg vil spørre min gode lojale venn, som skal 
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meg fri. Fra syndens det sterke bånd; Han løste meg ved 
Sin Ånd. Å, jeg er så lykkelig, for Jesus har satt meg fri. 

Hvor mange er det som ønsker å møte Ham der oppe? Å, du, Jesus Han 
kommer snart. Bare lukk dine øyne og innbill deg at du hører basunlyden. 
(Sangen fortsetter, Red.) Vi skal møte Ham i luften. Liker dere den? 
142 Vær ved godt mot, Pat. Dagen vil gry for deg en morgen. Jeg så ikke 
akkurat hvor den dro, men det så godt ut. Amen. Du har lang, lang tid, broder, 
det vil komme tilbake. Det er som brødet på vannet, det vil komme tilbake en 
dag. Det stemmer. All right. Å, elsker dere Ham? 

Min tro ser opp til Deg; Du Golgatas Lam, Å, 
Guddommelige Frelser, hør meg nå mens jeg ber. Ta 
bort all min synd, og la meg aldri fare vill; som i livets 
labyrint jeg går, og sorgen rundt meg spres. Vær Du min 
leder, Byd mørke å bli til dag; Tørk bort sorgens frykt, 
Å, la meg fra denne dag, bli fullstendig Din. 

(Elsker dere ikke dette?) Min tro ser opp til Deg; Du 
Golgatas Lam, Å, Guddommelige Frelser, hør meg nå 
mens jeg ber. Ta bort all min synd, og la meg aldri fare 
vill; som i livets labyrint jeg går, og sorgen rundt meg 
spres. Vær Du min leder, Byd mørke å bli til dag; Tørk 
bort sorgens frykt, Å, la meg fra denne dag, bli 
fullstendig Din. 

Velsignet er de bånd som binder, våre hjerter i Kristen 
kjærlighet; et fellesskap av slektens sinn, som er lik det 
der oppe. 

Framfor vår Faders Trone; vi tømmer våre varme 
bønner; Vår frykt, våre håp, våre mål er ett, vår trøst og 
vår omsorg. Men når vi fra hverandre går; så gir det oss 
indre smerte; Men vi skal fortsatt forenes i hjertet; Og se 
hverandre igjen. 

143 Søster Wilson, husker du for omtrent 33 eller 35 år siden i et lite husmøte 
vi hadde, og vi holdt hverandre i hendene? Jeg visste at du husket det. Å, la oss 
bare strekke oss ut og ta noen i hånden. 

Min tro ser opp til Deg; Du Golgatas Lam, Å, 
Guddommelige Frelser, hør meg nå mens jeg ber. Ta 
bort all min synd, og la meg aldri fare vill; som i livets 
labyrint jeg går, og sorgen rundt meg spres. Vær Du min 

Spørsmål & svar. Del 2 5 
 
å fortelle dere at disse  kjære barna liker hverandre; den kjærlighet de har for 
hverandre. Den ene vil fortelle den andre… Billy bare ringer noen av dem, og 
de får tak i resten av dem. De elsker hverandre. De vil ikke gå glipp av noen 
ting. De vil være her hvert et minutt for å se hva som går for seg; for hvis 
Herren skulle gi noe, så ønsker de å være her for å motta det. Og jeg setter pris 
på dem. 
011 Bare husk, mine kjære venner, denne morgen så gjorde jeg en uttalelse på 
noen av disse spørsmålene. Og jeg la merke til noen av disse (Ja!) det kom inn 
flere om folk som vil flytte til Arizona. Ser dere? Jeg tenkte at jeg ville gjøre 
det klart, slik at dere forstår. Ikke tro at jeg prøver å fortelle folk hvor de kan 
bo, og hva de kan gjøre, og… Jeg sier ikke det, min kjære broder. Det er ærlige 
mennesker som vil flytte ut dit… Vel, enhver som ønsker å flytte, jeg ville 
være glad, så lenge jeg kan være like mye der som jeg er her. Men jeg er her 
10 ganger mer enn jeg er der. Mellom nå og Jul, så er jeg her 10 ganger mer 
enn jeg er der. Jeg skal være der i 4 dager. Og øyeblikkelig etter det, så reiser 
jeg utenlands. Jeg vil kanskje være her ved Tabernaklet i 2 eller 3 uker før jeg 
reiser utenlands i en vekkelse, som jeg vanligvis gjør om våren. Og så etter det 
har jeg bare en sammenkomst i hele Arizona, som er i Januar ved Phoenix, to 
kvelder med de Kristne Forretningsmenn. Ser  dere? Hvis folket der ute… 
Kunne du stoppe det lydbåndet? [Broder Branham ber om at båndopptakeren 
blir slått av og taler til forsamlingen – Red.] 
012 Som vi begynner på disse spørsmålene i kveld, så vil jeg ta opp ett her og… 
Liker dere dem? Si, ”Amen.” [Forsamlingen svarer, ”Amen!” - Red.] Jeg tror 
at det er nyttig for oss på denne tid. Jeg så på noe denne morgen før jeg kom 
ned hit, jeg kom over noe tekst og noen steder i Bibelen, og jeg tenkte, ”Å, for 
en vidunderlig ting det ville være… Mens vi venter på Herrens Komme, for en 
vidunderlig ting det ville være å ta alle disse Gamle Testamentlige typer, 
gjennom Job, og lage en serie med møter på dem. Ville ikke det være 
vidunderlig? Bare for å vise  dere hvordan de er forbilder for i dag. Hele 
Ordet blir bundet sammen, hvordan ødeleggelser og de gamle tider er forbilder 
på i dag; hvordan alle ting i det Gamle Testamentet taler om Herren Jesu 
Komme.” 
013 Her er det første spørsmål som jeg trakk ut herfra.  279: Broder Branham, 
er det galt for en Kristen å bruke krøllspenner? Også, hva slags lengde 
skulle hennes skjorteermer være? Mange takk. Det er en søster.  

Dette betyr en hel masse for den kvinnen. Noen av oss brødre kan kanskje 
tenke, ”Å, den toskete kvinnen.” Det er ikke toskete for henne; hun ønsker å 
vite. Angående det å sette håret i grise- haler… Jeg mente ikke å… Jeg 
beklager. Krøllspenner. Unnskyld meg. Krøllspenner… grisehaler… Det var 
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hva jentene brukte å gå med for mange år siden. Dere husker det… Stemmer 
ikke det? De kalte dem for grisehaler, var det ikke en slags hårspenner som 
hang ned? Nei, det var hårspenner, unnskyld meg, venner. ”Hva slags lengde 
på skjorteermene skulle hun gå med? Jeg tror ikke at det er noe om dette. Jeg 
vet ikke. Ser du? Hva jeg ikke kan bakke opp med Bibelen, vil jeg ikke si så 
mye om. 
014 Jeg bare forteller deg dette, for jeg har ikke noe Skriftsted til å bakke dette 
opp med. Det eneste jeg har for damene om deres hår, er ikke å klippe det. 
Hvordan de ønsker å gå med det, er opp til dem. Og ang. krøllspenner, så vet 
jeg faktisk ikke hva de er, med mindre det er disse ting som ser ut som 
klesklyper som de setter i håret sitt. Det er det eneste jeg vet om. Og lengden 
på skjorteermene, så tror jeg at i det å være en Kristen, så vil Gud fortelle deg 
om disse ting. Skjønner du? Jeg tror at som en Kristen person skulle du vite 
hvordan det skulle gjøres. Jeg tror ikke at Gud har en bestemt lengde eller hva 
enn det er. Så lenge som du er anstendig og ser ærbar og ren ut, så tror jeg det 
er all right. Gjør ikke dere? Dette er bare min mening. Dette er meg. Forstår 
dere? Jeg kan ikke bakke det opp med Skriften. 
015 Jeg tror at spørsmålet om å farge håret med farge var framme denne morgen. 
Jeg kan ikke si noe om det, for jeg har ingen Skriftsteder som sier at dere ikke 
kan farge håret deres. Dere  kvinner liker å se pene ut. Og Broder Branham er 
ikke imot dere barn. Dere er mine barn; jeg elsker dere, og jeg ønsker ikke å 
skjelle dere ut. Jeg vil ikke gjøre det for noen ting. Jeg prøver bare å hjelpe 
dere. La meg bare spørre...La meg si dette som svar på dette spørsmålet. Er 
dere klare? Og til dere på lydbånd, her er det, søstre: hvis det er tvil i det, så 
gjør det ikke. Men om dere er fylt med den Hellige Ånd og ledet til å gå og 
gjøre det, så lenge som det ikke kolliderer med Skriften, og ikke kolliderer 
med et spørsmål, om dere er fullkomment tilfreds med at det er Herrens vilje, 
så gå i gang og gjør det. Ser dere?, for der er ikke noe Skriftsted som sier noe 
om det. Det står ingenting om det i Bibelen. 
016 Jeg tror det er Esaias 5, (Esaias 3:16-24? Red.) som snakker om kvinnen, 
hvordan de ville gå med forandret utseende og alle ting slik som det; men det 
var hovmod og påhengte saker. Om dere gjør det på grunn av hovmod, da er 
det galt. Ser dere? Ransak ditt hjerte framfor Gud. Hvis der ikke er noe 
Skriftsted for det, og det er veien Ånden leder deg på, så gå i gang og gjør det. 
Men når det kommer til om du skulle ha langt eller kort hår, så ha langt hår; 
det er Bibelen. Der et er spørsmål her; kanskje jeg skal svare på det rett nå. Det 
er inni her. Jeg så det i morges eller en gang. Det sa, ”Du gnåler alltid om 
kvinnen, hvordan de må gå med sitt hår, men du sier aldri noen ting om 
mennene.”  
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at Ånden kan bruke oss over alt for å manifestere hvert Ord som Han har lovet. 
Gi det til oss alle.  
139 Min Broder Jackson reiser tilbake nå, langt nede i Sør Afrika. Gå med ham 
og hans hustru; vær med dem, Herre. Led dem på deres reise. Her er Broder 
Lee Vayle som skriver ned hvert ord jeg sier, han prøver å lage boken. Å, Gud, 
hjelp Broder Vayle og Søster Vayle. Her er brødrene fra Arkansas, og Martin 
brødrene, og alle disse andre brødrene. Jeg ber om at Du vil være med hver og 
en av dem. Vær med Broder Neville, Broder Capps, Broder Ruddell, Broder 
Jackson, og alle. Å, Gud, der er så mange. De kommer fra Georgia, Fra 
Alabama, og fra over hele statene og  jorden rundt. Vi tenker på sangen: 

De kommer fra Øst og Vest; De kommer fra Nord og 
syd; Skal sitte til bords, med Jesus en gang å høre Hans 
velkomst ord, (Han inviterer dem til å ta del av Ham 
Selv.) Å skue Hans skjønne trekk, bli mettet av salighet; 
Å ta del i sang og spill, i Himlens Herlighet. 

140 Å Gud, må vi skinne som edelstener i Hans Krone, slik at andre kan se og 
lengte etter å tjene Ham. Gi det, Herre. Beskytte dem på veien. Velsign enhver. 
Og Fader, i Din utnevnte tid… Jeg er Din tjener. Om Du vil ha meg til å 
fortsette med dette neste uke eller å ta disse samtalene, så åpenbar det for meg, 
Herre, og la meg få vite det mellom nå og onsdag slik at vi kan forstå. Gi det, 
Far, slik at folket kan komme. Jeg ber om disse velsignelser at Du vil hjelpe 
oss og møte oss igjen her på vår neste møtetid. Vær med Broder Neville og 
disse menn som bringer Ordet ned til Texas, og til Arkansas, og forskjellige 
steder; bare vær med dem, Far. Broder Pearry Green, og hele denne gruppen 
der. Bare vær med dem alle, Herre; for de er Dine små barn. Over alt jorden 
rundt venter de på Ditt komme. Hjelp oss, Far, vi ber, som vi overgir oss selv 
til Deg. Bruk oss i Jesu Navn. Amen. 
141 Jeg liker denne sangen, ”De kommer fra Øst og Vest.” Hvor mange kjenner 
den? Jeg vet ikke om jeg kjenner den, men jeg tror at jeg kan et vers. Kanskje 
du kan den, søster. 

De kommer fra Øst og Vest; De kommer fra Nord og 
syd; Skal sitte til bords, med Jesus en gang å høre Hans 
velkomst ord, (Han inviterer dem til å ta del av Ham 
Selv.) Å skue Hans skjønne trekk, bli mettet av salighet; 
Å ta del i sang og spill, i Himlens Herlighet. 

Se Jesus har satt meg fri. Se Jesus har satt meg fri. I 
synden jeg var, på dommen jeg bar, men Jesus har satt 
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Guds nåde tok den angsten bort; Som synden hadde 
skapt. Hvor det var rikt, hvor det var stort; For meg som 
var fortapt.  

Jeg glemmer aldri første gang; Da jeg fikk vende om. 
Da brøt den nye sangen fram; Da jeg til troen kom. 

Når vi vært der ti tusen år; som solen skinner klart. Vi 
synger til Hans pris og gunst; Enn hva vi gjorde før.  

Å, hvor jeg elsker Jesus, dette vidunderlige Navnet som frelste meg da jeg var 
en synder, som helbredet meg da jeg var syk, som ga meg løftet om et hjem i 
den byen. Jeg har et hjem i Klippen. Ikke noe annet betyr noe, uten det å få tak 
i alle Guds barn og si, ”La oss dra.” Tiden, det nærmer seg midnatt; det er 
senere enn vi tror. La oss be.  
137 Herre Jesus, avslutningen på en fullkommen dag… Som vi står på 
fjelltoppen og ser på solen når de røde stripene kommer opp på de store 
fjellene der ute i vest, når det store øye lukker seg, og fuglene begynner å finne 
veien til sine reder; så er natten underveis. Vi har sett en ny åndelig dag hvor 
den Hellige Ånd har hjulpet oss å svare på disse spørsmål. Nå drar vi til vårt 
rede, Herre. Ta Deg av oss; ikke la noe ramme oss, Herre. Bevar oss fra 
nattens slanger og ondskap. Må Gud være nær oss hele tiden, og beskytte og 
hjelpe oss. Jeg ber, Himmelske Far, at Du vil velsigne alle som har vært i 
møtet, og disse som ikke kunne komme, og  alle som hører lydbåndene. Må 
spørsmålene ikke være alt for sterke. Og om jeg gjorde en feil, Herre, så 
kjenner Du mitt hjerte; jeg mente det ikke. Jeg ber, Gud, at om noe er galt, må 
du aldri la det fortsette; må lydbåndet stoppe. Ikke la meg forføre noen,  
Herre. La meg få være Din sanne tjener, for det er hele mitt begjær. Om jeg 
lever eller dør, om jeg nøler eller fortsetter, om jeg sover eller er våken når 
Han kommer, så gjør det ikke noe for meg, Far. Din vilje skje. ”Jeg vet at min 
Gjenløser lever, og i de siste dager vil Han stå på denne jorden. Og om 
hudormen ødelegger dette legeme, dog i mitt kjøtt skal jeg skue Gud.” Det var 
profeten Job da han så Herrens komme. 
138 Herre, som Din tjener i dag, så kan vi se framover og se Ditt komme. Så det 
betyr ikke noe for oss, Herre, når, hvordan, og hvor. Vi ønsker bare å behage 
Deg. Vi er i Dine hender. Bevar oss, Herre, inntil solen står opp. Gi det, og så 
vil vi marsjere opp til  Sion hvor den byen er, og hvor Lammet er Lyset. 
Mine kjære barn her, Herre, som jeg har trolovet til Deg gjennom Bibelens 
bånd, der er frukten av dette Ordet. De elsker meg, og jeg elsker dem. Og jeg 
vet at Du elsker oss alle. Vi ber, Gud, at Du vil så  impregnere oss med Ditt 
Ord at vi kan se bare Ham. Gi det,   Herre. Må vi være så fulle av Hans Ord 
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017 Hvis jeg så en mann som kom inn her med langt hår hengende ned på 
ryggen sin som en kvinne, så ville jeg si: ”Mister, hvorfor går du ikke til 
barbersalongen? Du ser ut som en kvinne.” Ser   dere? Men menn gjør 
vanligvis ikke dette. Ser dere? Menn er ikke ufeilbarlige. De er like så skyldige 
som kvinnen. Og forresten, en mann som ville la sin hustru gjøre noe slikt, vil 
være dobbelt skyldig, for det er han som bestemmer i hjemmet. Og hvis den 
mannen ikke kan styre sitt eget hus; hvordan kan han gjøre det i Guds hus? Ser 
dere? Jeg er så takknemlig for vår gruppe med kvinner som kommer hit, jeg 
sier dette med respekt og kjærlighet, og Gud vet at det er sant. Jeg pleide å ha 
en forkynner venn nede i sør som hadde en av de mest reneste utseende 
menigheter jeg noen gang har sett. Det var de mest vakre kvinner jeg har sett, 
hellige, gudfryktige, med langt hår. Jeg satte alltid pris på å gå til den 
menigheten. Og Herren Jesus har gitt meg en menighet her i dag som 
overstråler den der med hundre miles: mine kvinner. Jeg skjeller ikke på dere 
for å være ond; jeg er bare så glad for dere. Jeg vil bare ikke at Satan skal sette 
foten sin inn noen steder. Ser dere? Jeg vil at dere skal bevege dere oppover, 
og ikke nedover. La aldri noe menneske forføre dere ved noen fortryllelse, 
eller noe slikt som sier, ”Å, vel, det gjør ikke…” Ser dere? Det var slik Satan 
tolket Ordet til Eva. Skjønner dere? Bare tro hva Ordet sier. All right.   
018 280: Haster veldig: Broder Branham, idet vi vet at tiden slutter og 
evigheten setter inn. Hva ville du råde et par som planlegger å gifte seg? 

Gå rett i gang og bli gift. Ser dere? Fortsett så videre som om dere skulle leve i 
100 år her på denne jord. Bare gå videre; hold deres hjerter på Kristus, ikke på 
disse ting av verden, men på Kristus. Ser dere? Gå i gang; gift dere, og få barn. 
Gud velsigne dere i deres bryllup. 
019 281: Kjære Broder Branham, Jeg har blitt døpt i Jesu Navn. Ordet sier 
at vi skal motta den Hellige Ånds gave. Betyr dette dåpen i den Hellige 
Ånd, eller betyr det at jeg skulle få en     bestemt opplevelse sammen 
med dåpen? Jeg er ivrig etter å bli fylt med Ånden. Vær så snill og 
unnskyld meg for det lange  notatet, men jeg har ønsket å ville stille deg 
dette spørsmålet i lang tid. Mange takk. Og personen har signert deres navn. 
De er utenbys folk. 

Dette er et godt spørsmål. Dåpen i den Hellige Ånd er en helt bestemt 
opplevelse som en person må få. La meg få rydde det opp litt. Mange folk har 
en ide… Jeg tror at det er forvrengt.   Kanskje er det et spørsmål rett her til 
menigheten, eller til menigheten som lytter på. Jeg tror ikke at det første 
beviset på den Hellige Ånd er å tale i tunger (jeg aksepterer ikke det,) jeg tror 
ved Guds hjelp at jeg kan bevise det i Bibelen at det er feil. Ser  dere? Å tale i 
tunger er en gave av den Hellige Ånd. Hvor mange vet det? Guddommelig 
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helbredelse er en gave av den Hellige Ånd, og her gjør the ”Beatles” det. 
Forstår dere? Satan kan etterligne enhver av disse gavene. Både hekser og 
trollmenn kan tale i tunger og tyde dem. Mange ganger i jungelen kan en 
trollmann tale i tunger, og drikke blod ut av en hodeskalle, og tyde ukjente 
tunger. 
020 Ute i Arizona når de har denne maisdansen under festivalen, så tar 
Indianerne disse okseslangene rundt seg når de prøver å be til Gud for å sende 
regn på maisen deres. De kaller den for maisdansen. De tar kvasten med mais 
rundt seg og lager en liten klut, og danser. Og heksedoktoren kommer ut med 
horn på sitt hode, bøffelhorn. Og de danser med disse okseslangene rundt seg, 
og trollmannen og mange av piperøykerne og ting er rundt plassen. De vil ikke 
la en hvit mann være rundt dem på den tiden, men de ser på dem gjennom 
kikkerter, og de har Indianervenner som drar til deres danser; det er de som 
ikke er Kristne selvfølgelig. Og de danser disse maisdansene og holder disse 
slangene. Og trollmannen kommer ut, og skjærer seg selv med kniver, og alt 
mulig annet. Og til slutt kommer de inn i ånden, og taler i tunger og tyder dem. 
Jeg kunne ta dere rett dit i løp av 4 timer fra nå, hvor et medium vil legge en 
blyant på bordet, og komme inn i en henrykkelse og vifte med hendene deres 
og ting, og blyanten vil reise seg opp og skrive i ukjente tunger, og 
trollmannen vil stå opp og fortelle deg hva det betyr.  
021 Det er ikke noe bevis på den Hellige Ånd. Ser dere? Dere kan Dere kan 
ikke sette lit til det. Dere kan ikke sette lit til dette med Åndens frukt, fordi 
Åndens førstefrukt er kjærlighet. Og den Kristne Vitenskap har mer kjærlighet 
enn noen andre jeg kjenner til, og de fornekter til og med at Jesus Kristus er 
Guddommelig. Ser dere? Der er bare ett bevis på den Hellige Ånd som jeg vet 
om, og det er en ekte og uforfalsket tro på det lovede Ordet for  tiden. Disse 
Jødene kom, og de hadde mer religion enn disiplene hadde. De var bedre opp 
lærte menn i Skriftene enn disiplene var, fordi (disiplene) bare var fiskere og 
skatteoppkrevere, og så videre. Og de hadde virkelig tro og uforfalsket tro på 
hva de  gjorde. Hør nøye etter nå; gå ikke glipp av dette. Når det gjelder 
Åndens frukter, så er det å være god og vennlig, og jeg går ut fra at det ikke 
var en eneste av disse prestene som ikke kunne overstråle  Jesus Kristus i det. 
Han dro til tempelet, med flettet reip, så på dem i vrede, og veltet over deres 
bord, og jaget dem ut av stedet. Stemmer det? Bibelen sier at Han så på dem i 
vrede. Bibelen sier det. Det er nøyaktig rett.  
022 Så dere ser, disse prestene var vennlige og ydmyke, og forståelsesfulle 
menn. Når det kom til Åndens frukter, så kunne de vise mer frukter av Ånden 
enn Jesus kunne. Når det gjaldt teologi, så visste de ikke hvilket fakultet Han 
kom ut fra. ”Hvorfra kommer denne mann?” Hvor kom Han fra. Hva slags 
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melasse å spise. Når noen kjøpte en av de hamburgerne, å du, så slikket jeg 
mine   fingre der hvor jeg hadde holdt den. Den smakte så godt. Og jeg 
tenkte, ”Boy, om jeg bare kunne kjøpe en hamburger til den  mannen.” Nå 
kan jeg kjøpe kveldsmat til en hel menighet. Jeg husker alle disse ting, og hvor 
kom det fra? Det var Guds nåde, ikke noe jeg gjorde. 
133 Jeg husker at jeg gikk nedover gaten her og snakket til noen. Dere alle 
husker min far; han var en dranker, han lagde whisky, og at ingen ville ha noe 
å gjøre med meg. Jeg ville gå nedover   gaten og prøve å snakke til menn; jeg 
møter disse menn fremdeles i dag. Jeg prøvde å snakke til noen, om ikke der 
var noen andre å snakke til, så ville de stå der, ”Ja, ah-ha.” Ser dere? Jeg var en 
Branham. Jeg følte det virkelig ille, snudde rundt og gikk min vei. Jeg 
tenkte, ”Jeg er ikke skyldig i dette. Jeg gjorde ikke hva min far gjorde. Jeg har 
aldri drukket i hele mitt liv. Hvorfor må jeg finne meg i dette?” Jeg fortalte 
min hustru for ikke lenge siden, ”Jeg måtte nesten holde meg ute av byen.” 
Gud har i sannhet vært så god mot meg. 
134 Jeg tenkte på hvor (David) sa til Natan der en gang. David sa, ”Er det rett 
for meg å bo i et hus av sedertre når min Guds ark står under et telt der ute 
utildekket?” Natan, profeten sa, ”David, gjør alt som er i ditt hjerte, for Gud er 
med deg.” Profeten gjorde en feil, ikke med vilje. Den kvelden kom Herren til 
profeten og sa, ”Gå og si til Min tjener David, ’Jeg tok ham fra denne 
fåreinnhegningen, hvor han gjette noen få sauer der ute; og Jeg ga ham et navn 
blant store menn på jorden. (Han sa aldri at Han ga ham det største navnet, 
Han bare ga ham et navn som store menn på jorden.) Jeg har gjort alle disse 
store ting for deg, David. Jeg avskjærte alle dine fiender hvor enn du dro. Jeg 
var ved din side. Aldri sviktet Jeg deg, og Jeg vil aldri svikte deg. Men Jeg kan 
ikke la deg bygge byen.” 
135 Jeg tenkte på dette, hvordan Gud har hjulpet meg og latt meg få kjenne 
store menn, og latt meg dra jorden rundt. Folk fra hele verden ringer til meg 
om å be for dem, og syke mennesker, de  ønsker noen få minutter med deg, 
som for bare noen få år siden ikke en gang ville snu på hodet for å hilse på 
meg når jeg gikk på gaten. Og nå blomstrer forretningsfolk ved det folket jeg 
bringer til byen, ved maten og deres motel regninger, og slike ting. Folk pleide 
ikke å elske meg i det hele tatt; ingen hadde bruk for meg. Og nå, ved Guds 
hjelp, så tror jeg at jeg veileder Jesu Kristi Brud. Å, ”Forunderlige nåde, hvor 
kjært det lyder!” 
136 Hvor kom det fra? Min utdannelse? Jeg har ingen. Hvor kom det fra? Min 
personlighet? Jeg har ingen. Kom det fra min kunnskap om teologi? Jeg 
kjenner ingen. Hva kom det til? Guds nåde som frelste meg. 
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129 Jeg satte ørretsnører i elva, fikk tak i fisken, dro ned og solgte dem for 10 
cent pundet. (½ kilo.) jeg satte ørretsnører; jeg hadde ingen båt så jeg måtte 
svømme ut med en tømmerstokk. Jeg gikk ut i elva, som fortsatt var kald, og 
satte bøtta med agn på denne tømmerstokken og padlet og padlet utover slik 
med min nakne kropp i elva. Jeg hadde en streng på denne siden, for å binde 
opp fisken med. Disse kattfisk finnene (stakk) meg i leggen som jeg dro utover 
og satte agnet på... Og mang en kveld dro jeg ut i den elva rundt klokken 11, 
og rystet hver eneste bit agn av snøret. Hvis jeg ikke kunne fange nok på seks 
dager, så ville jeg ikke ha dem som kom på den syvende dagen. Jeg sto der i 
regnet. 
130 Jeg kan se meg selv stående og lene meg i mot… Jeg var en synder; men 
jeg sto og lente meg mot dørstolpen. Å, regnet pøste ned, klokken var ganske 
nær 11. Jeg sa, ”Jeg vil bli sen i kveld, men jeg skal avspenne hver og en av 
disse fellene .” Gud ærer det. Jeg husker tiden da jeg alltid ønsket… hele livet 
har jeg alltid ønsket å være en jeger. Min bestefar var det. Min bestemor kom 
fra reservatet; hun hadde pensjon. Jeg bare elsket friluftslivet. Jeg tenkte, at om 
jeg noen gang kunne få nok penger til å eie en 30-30 kaliber rifle… Hvis jeg 
noen gang kunne klare det, så ville jeg få meg en haug med feller. Jeg ville dra 
til fjellene, og la resten av verden bare fare. Og jeg tenkte, ”Kanskje jeg en 
gang kunne ta min 22 (kaliber rifle) og trene til å bli en god skytter, så ville en 
jeger ta meg med. Hvis jeg kunne skyte godt, så ville han ta meg med som sin 
beskyttelse; jeg ville kunne gå på jakt.” (Nå) kan jeg se på mine vegger, der 
henger det de beste rifler som penger kan kjøpe. Jeg kan låne folk rifler til å gå 
på jakt med. 
131 Han lar meg dra inn i fjellene for å forkynne, og noen av de  beste førere 
som finnes i verden tar meg med og lar meg jakte gratis. ”Forunderlig nåde, 
hvor kjært det lyder!” Endog denne morgen, kom det en gammel hjortejeger 
med en 35 Remington (jeg hadde egentlig ikke bruk for riflen.), men han la sin 
arm omkring meg og sa, han er for gammel til å jakte nå, ”Jeg ønsker å gi deg 
rifla mi.” Jeg tenkte på da jeg var en liten gutt, at om jeg noen gang ville eie en 
slik rifle som det, å, hva det ville ha vært. Og nå, der på veggen min henger det 
fine rifler til å gå og jakte med. Jeg husker da jeg dro ut, og guttene kjøpte 
kremmerhus med iskrem. Og noen ganger når de hadde en ekstra 5 cent, så 
ville de kjøpe en til meg. Å, du, jeg kunne ikke kjøpe en til dem. Jeg 
tenkte, ”Hvis jeg…” 
132 Noen ganger pleide de å kjøpe disse, hva vi kaller for ”mudlark 
hamburgere.” Jeg vet ikke om dere husker det eller ikke, men kanskje noen av 
dere veteraner… Man kunne få dem for 5 cent, med masse stekt løk til. Å, 
jeg elsker disse ting. Som små unger hadde vi ikke… Bare maisbrød og 
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fellesskapskort har Han? Hvilken organisasjon tilhører Han? Vi vet ikke hvor 
Han kommer fra. Han var bare en forstøtt Kar som var født utenfor ekteskapet. 
Vi kunne gjøre ham til ingenting i løp av noen ganske få minutter og vise dere 
ved lovene…” De hadde rett til å gjøre hva de gjorde vår det kom til dette. 
Hvorfor? Fordi de feilet i å se at Han var dette lovede Ordet for tiden. Den 
eneste måten som de gjenkjente det på, var når Jesus utførte Ordet ved å 
fortelle dem hva de hadde i sine hjerter, hva de hadde gjort… For Han var en 
Profet ifølge Guds Ord. Hvert Ord som Han sa skjedde nøyaktig ord for ord. 
023 Han var Guds Profet, Tjener, Gud Profeten. Og denne Gud Profeten, ikke 
Guds profet. Det var Malakias, Jeremias, og Elias, og så videre, men denne var 
Gudprofeten, ikke Guds profet. Fikk  dere tak i det nå? Alle profetene 
avbildet Hans liv i deler, de spilte ut sin del, men i Ham var fylden av alle 
profetene. Herrens Ord kom til profetene, men Denne var både Ordet og 
Profeten, den samme Person. Forstår dere? 
024 Når et menneske mottar Kristus på samme måte som Han er i, så kan dere 
ikke akseptere det å være… Noen av dem sier, ”Vel, jeg er en Lutheraner.” Vel, 
det er ingenting imot det, men Ørner kan ikke mates på det. Ser dere? Det var 
bare så langt som det var, det var fersk mat for den tiden. ”Jeg er en 
Wesleyaner.” Det er all right, men du lever i fortiden. Ser dere? Disse folk 
sa, ”Vi har Abraham til far.” Den profeten (Johannes) sa, ”Gud er istand til å 
oppreise Abrahams barn fra disse steiner.” Skjønner dere? ”Vi tilhører dette. Vi 
tilhører det.” Han sa, ”Dere generasjon med slanger, hvem advarte dere å fly 
fra den kommende vrede? Ikke begynn å si, ’Vi har Abraham til vår far,’ for 
Gud er istand til å oppreise Abrahams barn fra disse steiner.” Ser dere? Så i å 
være en velutdannet teolog hadde ingenting med saken å gjøre. Å være ydmyk 
og vennlig hadde ikke noe med saken å gjøre. Hva var det som gjorde Han 
annerledes? Han var Ordet gjort kjød, ikke Ordet for Moses tid, Moses var 
Ordet for hans tid; ikke Ordet for Noahs tid, Noah var Ordet for den tid; ikke 
Ordet for Elias’ tid, Elias var Ordet for den tid; men Han (Kristus) var det 
tilstedeværende   Ordet, de andre levde der tilbake. 
025 Den samme tingen gjentar seg. Beviset på den Hellige Ånd, er når Gud 
åpenbares til deg og du ser, SÅ SIER HERREN og aksepterer det. Ikke hva du 
er, hva du var, eller noe av det, men det er hva Gud har gjort for deg nå. Der er 
beviset. Jesus sa… Han ga oss beviset på den Hellige Ånd, i Joh. Evg. 14, så 
sa Han, ”Jeg har mange ting å si dere. Jeg har ikke tid til å gjøre det, men når 
den Hellige Ånd kommer, så vil Han fortelle dere, og minne dere om de ting 
som Jeg fortalte dere om, og vise dere de ting som skal komme.” Kan dere 
ikke se? Der er beviset. Det er en forutfortelling og den Guddommelige 
tydningen av Guds skrevne Ord. Er ikke det beviset på en profet? En seer i 
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Bibelen var en mann som kunne forutfortelle, og det ble fullkomment, 
nøyaktig slik. Ikke ved at noen la hender på ham, det er en gave. En profet er 
forutbestemt og født til å være en profet. Skjønner dere det?  Hele livet var 
(han) en profet; det er en tjeneste. Og det er der hvor folket…? 
026 Mange av spørsmålene her er om: ”Vel, vil Bruden… Vil dette? Vil 
menigheten og…” Ser dere? Dere kan ikke skille ut hva de er. Bruden er Guds 
utvalgte. Menigheten går gjennom… Det er om dem Det sies, ”Hver den som 
vil, han komme.” Men Bruden er utvalgt av Gud. Der er fem tjenester utvalgt 
av Gud. ”For Gud satte i menigheten, noen til apostler, profeter, lærere, hyrder, 
og evangelister.” Gud gjorde dette. Menneskene har diakoner, og så  videre, 
og alle ting, men dere ser, Gud satte (disse) i menigheten for menighetens 
fullkommengjørelse… dere kan ikke skille det. Når den Hellige Ånd kommer, 
så vil Den være et Vitne for dere (Skjønner dere?) at Ordet er rett, Ordet for 
denne dag, ikke Ordet for Luther, ikke Ordet for Moses. Vi vitner at Det er 
Sannheten, men det er en annen dag. 
027 Hva om Jesus ville komme og si, ”Som Moses kom og tok dere alle ut av 
Egypt, så vil Jeg komme og ta dere et annet sted”? Hva om Han sa, ”La oss 
sette i gang og bygge en ark. Jeg er Herren Gud, Jeg kommer til å drive verden 
bort nå. Jeg kommer til å drukne verden, alle sammen”? Han ville være 
utenfor… Skriften sa aldri at Han ville komme slik. Ser dere? Uansett hvor 
mye ark Han hadde bygget, eller hva enn Han hadde  gjort, så ville Han ikke 
ha kvalifisert Seg å være Messias. Halleluja! Vær så god. Det er kvalifikasjon. 
Ja, sir! Første Korinter brev 13,  sier, ”Når det fullkomne kommer, da skal det 
som er stykkevis bli tatt bort.” Så alle disse små ting som å hoppe opp og ned 
som et lite barn, som prøver på å tale i tunger, og alle disse andre tingene, når 
det som er fullkomment… Og vi har i dag, ved Guds hjelp, den fullkomne 
tolkning av Ordet med Guddommelig stadfestelse. Når det som er stykkevis 
blir tatt bort. ”Da jeg var et barn, så talte jeg som et barn, min forstand var som 
et barn; men når jeg ble en mann, så la jeg vekk de barnslige ting.” Amen. Jeg 
begynner å forkynne og kommer ikke til disse ting. 
028 282: Broder Branham… (Gjorde jeg meg ferdig med dette? Ble jeg ferdig 
med dåpen i den Hellige… Ja, dette var om det, var det ikke? All right. 
Unnskyld meg, hvis jeg ikke tok det, så tilgi meg. Disse spørsmålene er så 
vidunderlige. Jeg kunne bare bruke hele kvelden på dette ene spørsmålet, 
broder, og bare så vidt berøre det.) Jeg setter pris på deg som en Guds tjener, 
og jeg tror på Sannhetens Budskap. Min hustru vil ikke høre at jeg sier 
noen ting om dette Budskapet, og hun vil ikke lytte på noe lydbånd. Jeg er 
i nervøse vanskeligheter på jobben min også. Jeg vil at min hustru også 
skal tro, og jeg ber for mine barn. Broder   Branham, jeg ønsker å bli 
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være en slags person som sier dette. Jeg mener å være en ekte  troende. Tro 
på Jesus Kristus og lev for Ham hver dag. Ikke gjør noe ondt. 
127 Mange ganger så taler jeg om Kalvinistisk tro, men ikke tro at det lar deg 
bli løsaktig til å gjøre hva du ønsker å gjøre. Det var en kar her forleden… Jeg 
sa, ”Gikk du på møtet?” Han sa, ”Jeg dro på jakt.” Mannens hustru kom og sa, 
hun kom fra selvbetjeningsvaskeriet på søndag, og jeg sa, ”Hvorfor gikk du 
ikke på møte?” Hun sa, ”Jeg tok meg av klesvasken.” Jeg sa, ”Du skulle ikke 
ha gjort det.” ”Vel,” sa hun, ”Jeg er ikke noen legalist.” Jeg sa, ”Men jeg 
trodde du var en Kristen.” Ser dere? Jeg sa, ”Visste du at du legger en 
snublestein i veien for noen?” Skjønner du? ”Vel, ah, jeg tror dette. Jeg 
behøver ikke gjøre disse ting. Jeg er ikke noen legalist.” Vel, se her, min 
broder, søster. Paulus sa, ”Hvis det å spise kjøtt legger en snublestein i veien 
for min     broder, så vil jeg ikke spise mer kjøtt så lenge verden består.” Og 
jeg tror at det ville være mye bedre… 
128 Dere sier, ”Du jakter, Broder Branham. Har du aldri jaktet på søndag?” La 
meg fortelle dere noe. Jeg klapper ikke meg selv på ryggen av dette, men jeg 
er ingen Sabbatarian, (En som overholder hviledagen, Red.) Jeg tror at den 
Hellige Ånd er vår Sabbat. Jeg tror det, men jeg tror at vi skulle ære 
oppstandelsen som et minne. Hvis dere skulle ære en dag, så ær denne 
oppstandelse. Der er ingen lov som sier at vi skal holde en bestemt dag, fordi 
du går inn til Sabbatshvile når du går inn til Ham. Jeg har spørsmålet her for å 
svare på det snart likevel, om Herren vil, om hva Sabbatsdagen er. Og jeg vil 
forklare det, om Gud vil. Og husk, at da jeg var en liten gutt, rett her oppe på 
veien hvor Eichs bodde. Jeg var omtrent 14 år gammel; jeg levde av å være 
fangstmann. Det eneste jeg kunne hjelpe til med for å få brød i vårt hjem, var å 
fange stinkdyr, og bisamrotter, og pungrotter. Jeg elsket å være fangstmann, og 
jeg var nødt til å gjøre det. Jeg gikk til skolen og luktet som et stinkdyr, jeg 
hadde bare et sett med klær, og det var alt jeg kunne gå med. Det var alt jeg 
eide. Mor ville ta dem av meg og vaske dem, og kle dem på meg igjen; og det 
var slik jeg gikk til skolen, som en liten gutt. En kveld sto jeg der oppe; og jeg 
sa, ”Jeg har satt disse fellene oppe rundt ovenfor Wathen’s.” Jeg dro av sted 
hver morgen rundt klokken 2, med ei lykt for å sette disse fellene, og så rekke 
tilbake i tid for å gå på skolen. Fanget jeg en kanin; så fikk jeg 12 cent for den. 
Jeg kunne få meg ei eske patroner for det, og kanskje ville det være nok til å 
skyte tre eller fire kaniner. Og det vi ikke trengte for kveldsmat av biscuits (en 
type kvikt brød laget av deig som blir rullet til bolleform og stekt i ovn, Red.),  
og kaniner og kjøttkraft, solgte jeg til andre, og kanskje fikk jeg nok igjen til å 
få tak i noe brød, eller noe mel til å lage saus av. Jeg vet ikke om dere måtte 
leve slik eller ikke. 
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124 Broder og søster, klokken sier tyve over ni. Jeg vet at jeg har noen venner 
her fra langt nede i Kentucky. Jeg vet at jeg har   venner her fra forskjellige 
deler av landet. Om dere ønsker å bli hele natten, så skal jeg betale for ditt rom. 
Jeg fortalte dere at  middagen ventet på dere, og at (jeg) ville betale for 
motellet om dere ønsket å bli. Den eneste tingen dere har å gjøre, er å gå til 
ham der bak, og jeg vil sannelig gjøre det. Jeg vil gjøre hva jeg kan for å hjelpe 
dere. Jeg elsker dere. Jeg mener ikke å ville svare motstridende på disse 
spørsmålene noen ganger. Om dere ikke tror det, så er det fullstendig i orden. 
Jeg vil at dere skal elske meg likevel, for Gud vet at jeg er det med dere på den 
måten. Jeg svarer bare på disse spørsmålene på den beste måten jeg vet om… 
Kan hende at jeg er feil i noen av dem, venner, men det var ikke feil med vilje. 
Hvis jeg hadde (bare tatt) omtrent 6 eller 8 spørsmål, så kunne jeg holde meg 
ved dem og forklare dem. Men i  stedet for å gå gjennom dem alle… Jeg har 
noen få av dem om ekteskap og skilsmisse. Jeg trodde at jeg hadde svart på 
noen få av dem. Jeg kunne ikke finne flere som lå her, som jeg tok opp, men 
jeg har noen meget viktige spørsmål her, meget viktige spørsmål. Jeg ønsker å 
svare på dem for dere hvis jeg kan. 
125 Dersom dere bor i nærheten her, så ring til Billy (Paul) på   onsdag; da vil 
jeg vite når jeg er tilbake. Jeg vil be denne uken, men jeg har en masse med 
private samtaler, å, en diger stabel  omtrent som dette. Og jeg har nesten like 
mange i Arizona å ta meg av når jeg kan. Og det er mennesker som er virkelig 
syke. Noen av dem har problemer, og de vet ikke hva de skal gjøre:   
ektemenn og hustruer med problemer. Og noen av disse spørsmålene her må 
taes som private samtaler, fordi jeg ikke kunne lese dem rett ut, hva folk sa om 
ekteskapsforhold og slike ting. Og jeg fikk Billy til å gå og finne ut hvem de 
var, og ringe til dem og fortelle at vi vil samtale med dem, slik at jeg kan få 
snakke med noen av dem. De er meget alvorlige spørsmål som skulle bli 
besvart. 
126 Jeg er her for å prøve og hjelpe dere, fordi jeg elsker dere. Dere er mine 
barn som jeg har frembrakt (avlet) til Kristus. Jeg gjør krav på hver eneste en 
av dere. Jeg gjør krav på dere i kveld; Jeg gjør krav på dere hele tiden som min 
broder og søster. Dere er mine barn; jeg er deres far i Evangeliet, ikke far som 
en prest, jeg er deres far i Evangeliet som Paulus sa her. Jeg har frembrakt   
dere til Kristus, jeg ekter dere til Kristus; det er å trolove dere til Kristus som 
en jomfru. Ikke svikt meg. Ikke svikt meg. Forbli en ærbar jomfru. ”Hvordan 
vil jeg gjøre det, Broder Branham?” Hold dere til Ordet; lev rent; ha intet å 
gjøre med ting av verden. Hvis kjærligheten til den er i ditt hjerte, så si, ”Å, 
Jesus, ta det bort fra meg. Jeg ønsker ikke å være slik.” jeg mener ikke å bare 
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funnet i Guds vilje for mitt liv. Jeg ønsker å være Hans tjener. (Og 
personen signerer ”over.” Vent et øyeblikk.) Da jeg var liten, fortalte jeg alle 
at jeg ønsket å bli en forkynner. Jeg vet ikke hva Gud vil at jeg skal gjøre. 
Jeg er villig til å gjøre hva som helst for Herren. Din i Herren. 

Et godt spørsmål. Og mannen er oppriktig. Hans hustru, hans følgesvenn som 
er en del av ham… Kan jeg få legge til noe her? Mine brødre, jeg sier dette i 
Herrens Navn. En av disse dager, om Herren vil, så vil jeg gå i gang å lage et 
lydbånd om, ekteskap og skilsmisse; bringe det rett inn her i Tabernaklet. Om 
det skiller, så må det bare skille. Men vi kommer til å bevise at det er Herrens 
Ord. 
029 Se her, mine brødre. Hør på dette. Visste dere at mange ganger så får dere 
feil ektefelle her på jorden?. Noen par med brune, eller blå, eller grå øyne får 
deg til et sted som dere ikke skulle ha hørt på. Mange menn blir klar over det. 
En mann som skal gifte seg skulle først nærme seg det i oppriktig bønn. Dere 
skulle ikke ta en kvinne ved at hun er vakker på utsiden, men vakker på 
innsiden, en som vil være en mor for dine barn. 
030 Jeg vet at dette kommer til å lyde forferdelig for en forkynner å si dette bak 
prekestolen. Men jeg brukte å dra med kvegoppkjøpere ute i vest. Vi kjøpte 
oppdretter kveg, og de ønsket å begynne med en flokk. Jeg lærte en hel masse 
der som jeg la merke til disse auksjonariene og oppkjøperne, og ting som de 
gjorde. Jeg pleide å gå sammen med en gammel kar, som kom hit til kirken 
med meg, og jeg ledet ham til Kristus. Han var en fullkommen vantro til å 
begynne med, Mr. Jefferie. Mange av dere husker ham, en storfarmer fra 
Colorado. Vi gikk der, og kom til ei ku. Jeg så en liten oppdretter kalv en dag 
som ble solgt for 11,000 Dollar, bare en liten kalv; hun hadde aldri avlet ennå. 
Og Jeff sa, ”Hvis jeg hadde pengene, så ville jeg plassert dem i den kalven.” 
Jeg tenkte, ”Han er en storfarmer; han skjønner seg på forretningen sin.” Jeg 
sa, ”Jeff, hvorfor ville du… Hva er kvalifikasjonen? Hun er en (ekte) Hereford. 
Den som ble solgt for en liten stund siden for 300 Dollar, så ut som en større 
kalv og alle ting til meg.” Han sa, ”Se her, Billy, der er en ting som du ikke 
forstår i å kjøpe kveg.” Han sa, ”Jeg tror du får holde deg til din 
gateforkynnelse.” Men han sa, ”Du forstår deg ikke på kveg.” Han sa, ”Se på 
den kalven der nede.” Vi gikk ned dit, og han sa, ”Ser du dette ville blikket i  
hennes øyne?” jeg sa, ”Ja.”  Han sa, ”Hennes barn, og hennes  barnebarn, og 
hennes tippolderbarn vil også få dette ville blikket.” Og han sa, ”De vil løpe 
seg selv magre. De vil aldri bli noen mor til kalvene sine.” Han sa, ”De kunne 
aldri bli gjødd opp; de ville aldri bli storfekjøtt.” Han sa, ”Se på denne lille 
kalven her som ble solgt. Se hvor vennlig hun ser ut. Se på dette fredfulle 
blikket i hennes ansikt, dette vennlige blikket, ikke noen stirring i hennes øyne. 
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Han sa, ”Hun vil bli en ekte mamma for sine kalver; og hennes kalvers kalver 
vil fortsette å bli på den måten.” Og han sa, ”Alle vil bli mammaer, hvis de kan 
få tak i den rette slags oppdretterokse til den kalven (Ser du?), det vil bli barna 
deres. Men dette stirrende blikket i ansiktet vil alltid bli en dårlig kvegflokk, 
dersom en mann prøver å kjøpe kveg.” Jeg sa, ”Ja, sir. Mange takk.  
031 Og den samme ting kan anvendes på kvinner. Ta en av disse ansikt malte 
med stirrende øyne, som ser ut som et slags dyr, som prøver å ødelegge 
utseendet fra å være et menneske. Hun ville  aldri få til noen ting. Hun ville 
fly hele tiden. Og Kristendom er ikke ytre skjønnhet; den er på innsiden; med 
fred, stillhet, pryder seg selv med en fredfull, stille ånd, som er kostelig for 
Herren. Det er hva vi ønsker å se etter på en kvinne, og på menn, og hvem det 
enn er. 
032 283: Broder Branham: Spørsmål: Skulle en Kristen kvinne gå med 
enkle smykker, som halskjede eller perler?  

Vel, søster, jeg vet at dette betyr mye for deg, og det betyr mye for meg at du 
gir meg din tillit på at jeg vil fortelle deg sannheten. Husk, at Bibelen 
sier, ”Når du pynter deg, så ikke pynt deg med kostelige smykker og perler, 
men la skjønnheten være med fred og en stille, ydmyk ånd (som jeg nettopp 
siterte), som er kostelig for Herren.” Med det, så mener jeg ikke, søster, om du 
hadde ei nål… Dette er meg, ikke Herren. Om du hadde ei nål som du ønsket å 
gå med, eller et lite halskjede som din mann ga deg, eller noe som du går med. 
Jeg tror ikke det er galt. Dette er bare meg. La meg gjøre meg selv klar; dette 
er min mening. Men jeg tror det er måten å nærme det seg på; det er måten du 
gjør det på. Skjønner du? Det er motivet bak det. Og når du ser at det begynner 
å få taket på deg, la det da være i fred. Men om du gikk med gifteringen din… 
033 Jeg vet at dere Nasareer folk ikke en gang ville døpe en kvinne med 
giftering på seg. Jeg tror ikke at det er nødvendig. I Bibelen så gikk de med 
gifteringer, bare at de kalte det for en   plate, rundt deres hode, med ni 
pengestykker i den for å vise at de var gift. Jeg tror det er i orden å gå med ring. 
Hvis kvinnen  ønsker å kle seg og se anstendig ut, og ren, som en dame, så 
tror jeg at det er helt fint. Men når dere begynner å gjøre den tingen til noe  
hovmodig, da er dere feil. Det er din holdning. Husker dere  kvinner her for 
ikke lenge siden, så hadde de hva de kalte for, ”skandaleskjørt?” Jeg tror at de 
kommer ut igjen, eller så er det meningen at de skal… De er skandaløse nå i 
stedet for skandale. De brukte å ha en lek for ikke så lenge siden… De hadde 
jentene, unge kvinner… de gamle ville også gjøre det, for alle ville være unge. 
Jeg mener ikke dere søstre, jeg mener verdens kvinner. De klippet 
skjørtelengden høyt oppe, omtrent en fot hver gang, så gikk de med et slags 
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og med 60 grader, så er du    omtrent (i en helling) som dette. Ser dere? Og 
hele byen er på dette høyden. Den er like høy som den er lang; og like lang 
som den er bred. Høyde, dybde, og bredde er lik; ( ca 220 mil.) Alle  sidene 
er like. En pyramide har fire sider, og disse fire sidene vil være… 
121 Murene rundt byen vil være 216 fot i høyde, 144 alen, (ca 70 meter.), og 
hver og en av dem er en stein. Tenk bare på den byen, venner. Å, du. Hvorfor 
sitter vi her på dette varme stedet? Hvorfor gjør vi disse ting? Hvorfor kjører 
vi slik? Hvorfor strever vi? 

Det er verd hver eneste tomme av veien. Å, veiens 
strev vil synes som ingenting; Når jeg kommer til 
slutten av veien. Det stemmer. Å, for en tid det vil 
bli. 

122 Og der vil Jesus sitte på Tronen. Og ut fra under Tronen vil  Livets Elv 
flyte, den vil renne ned disse fire sidene og inn i små kløfter, inn til små 
forgreninger, som vil forme en elv, og (flyte) ned gjennom byen. Den vil gå 
rett ned gjennom gatene slik som det, og på hver side står Livets trær som vil 
bære… eller som vil få ny frukt hver trettiende dag. Å, for en by. Og husk at 
Gud,  Skaperen, som skapte himlene og jorden, er i Herligheten rett nå og 
forbereder den byen. Abraham så etter den. Han forlot sitt hjem; han atskilte 
seg fra alt som var kjært for ham og så etter den… Hvorfor? Han var en profet. 
Og i å være en profet, var han forbundet med Ånden og en del av Ånden. Og 
Noe inni ham sa til ham, ”Der er en by,” og han begynte å se etter den. Han 
sa, ”Jeg er en pilegrim, en fremmed. Jeg ser etter en by hvis Skaper og 
Byggmester er Gud.” Han visste at den byen var et sted. Å, du. Og jeg tror, at 
rett der i området hvor han så etter den, rett der i Palestina, der er hvor den vil 
reise seg opp, for det er Fjellet Sion. Der er hvor hun vil være. Se hvordan hun 
vil strekke seg fra hav til hav. Tenk på den 220 mils byen som er der på 
Herrens Fjell. Å, det vil bli vidunderlig. 
123 Løven og lammet skal ligge ned sammen. Løven vil ete halm som oksen. 
Bjørnen vil være vennlig, og ulven vil være tam. For en tid det vil bli. 
Ingenting skal skade eller ødelegge; alt vil være i fred og kjærlighet. Der vil 
ikke være noe mer alderdom; der vil ikke være noe mer sykdom, ingen som 
dør. Dette er ikke noen slags Julenissefortelling folkens, eller noe oppdiktet et 
eller annet; det er skrevet i Ordet. Ordet har aldri feilet. Og å tenke på selve det 
løftet… ikke tilbake i Bibelsk tid, men i denne dag, i dag. Ikke et eneste tøddel 
av Hans Ord har feilet. Å, jeg er på vei til den  byen. Jeg elsker det, gjør ikke 
dere? 
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118 Det vil bli et leirmøte for de hellige på jordens bredde. Og    Satan blir 
løst fra sitt fengsel og går til krig igjen med de hellige, nøyaktig hva han 
gjorde i herligheten i begynnelsen. Så lar Gud det regne ild og svovel ut av 
himlene, og hele jorden blir brent opp og ødelagt. Og havet er ikke mer, ikke 
noe mer vanner, ikke noen ting igjen på jorden. Vulkanene vil sprute og 
sprenge og eksplodere. ”Og jeg så en ny himmel og en ny jord: for den første 
himmel og den første jord var blitt borte; og havet var ikke mer. Jeg, Johannes, 
så den hellige stad stige ned fra Gud ut fra himmelen som en Brud som er 
smykket for Sin Brudgom.” Husk dere det? Og i denne Bruden… ”Se Guds 
Bolig er hos menneskene,” og Gud skal bo hos med dem i denne Pyramide 
Formede Byen, som er 1500 miles i firkant. (Ca 220 mil.) Og på toppen av 
Byen skal det være et Lys. Amen. 

Å, denne By på Sions Fjell, Som en fremmed,     
likevel så elsker jeg den. Jeg vil møte deg i de 
tidsaldrene, når jeg kommer til den Byen på fjellet. 

119 Lammet vil sitte på toppen av Sions Fjell. Og Byen trenger ikke noe lys, for 
Lammet vil være dens Lys. Og over Lammet er Faderen, som er Logos, Gud, 
det store Lys, det evige Lys som vil skinne over Tronen. Og Jesus vil ikke 
være på Sin Faders Trone, Han vil være på Sin Trone. Og Faderen vil kretse 
over Sønnen, for Faderen og Sønnen vil være Ett. ”Og mens de ennå taler, vil 
Jeg svare. Før de kan tenke, vil Jeg tenke for dem.” Det stemmer. Og Jesus vil 
overgi en fullkommen tidsalder til En fullkommen og levende Gud, som Han 
har gjenløst og gir over til Faderen. Er  det riktig? Det vil bli overgitt til Gud 
Faderen, som er Ånd, ikke et menneske, men Ånd. All godhetens natur samlet 
sammen, det er Gud. Alt som er forvrengt fra godt er ondt; det er Satans rike. 
Alt godt tilhører Gud. 
120 Og så ble Gud materiale i en Mann ved Navnet Jesus Kristus som var Hans 
Sønn. Denne Sønn ga Sitt Liv slik at Han kunne bringe andre sønner, at Gud 
kunne bli følbar, og virke alt i alle. ”På den dag skal dere vite at Jeg er i 
Faderen, og Faderen i Meg, Jeg i dere og dere i Meg.” Å, broder, det vil være 
en virkelig dag. Da slipper dere å kjøre over helt fra Birmingham for å høre 
dette  Budskapet; da vil Budskapet være rett med oss, vil det ikke? Å, det vil 
bli en vidunderlig tid. Vi ser etter den dagen; må Gud forsere dens komme. 
Denne store byen er der (Ser dere?), tenk nå, ”220 mil høy.” Det er hva 
Bibelen sier. Den vil ikke være 220 mil rett opp slik som det. Forstår dere? Vi 
har et annet geografisk mål hvor alle sider er like; og det er en pyramide. Ser 
dere? Og byen vil begynne med omtrent 60 grader. Og hvis den begynner slik, 
og med 220 mil, så bare tenk hvor høyt det vil være, hvor   lenge det vil ta å 
være der. Du vil nesten ikke kjenne at du går oppover stigningen. 220 mil høy 
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undertøy som så fint ut. Og når de tok et skritt så ville de vise denne undertøy 
kledningen med blonder og rynker, eller hva som var på den. 
034 Det var en pike som kom til meg, som var en Dunkard pike som nettopp 
hadde mottatt dåpen i den Hellige Ånd. (Iflg. Webster: ”Et medlem av, 
Brødrenes Menighet, en Tysk Baptist denominasjon som praktiserer en 
tredobbel neddykking.) Hun tilhører Assemblies of God, og det var i Fort 
Wayne, Indiana, hvor jeg giftet meg. Og hun kom til meg, en fin liten dame, 
og hun sa, ”Broder Branham, jeg ønsker å stille deg et spørsmål.” Jeg sa, ”All 
right, Søster, hva er det?” Hun sa, ”Tror du det er i orden for en Kristen pike å 
gå med et ’skandaleskjørt’?” Jeg sa, ”Søster, dette er en ting som jeg bare ikke 
kan forstå. Hva er et ’skandaleskjørt’?” Og hun fortalte meg hva det var. Hun 
sa, ”Det viser underskjørtet.” Jeg sa, ”Hva er det i en kvinne som vil få henne 
til å vise undertøyet til en mann? Hva har en Kristen pike å gjøre med en slik 
ting? Kunne du tenke deg at en Kristen?” 
035 Se på mannen. Det er ikke så mye med ham når det kommer til hans 
legeme. Om han gikk halvnaken, så ville ikke det være noen skandale. Ikke 
noen avholdelse av mannen nå, men de… Hva slags kvinne ville bli  fristet av 
en mann går uten skjorte på seg, eller hva han går med? Denne store røslige 
ting, det ser så pjusket og skrøpelig ut, forferdelig. Se på disse menn her 
ute…Vel, jeg tror at en kvinne ville kaste opp av å se på en slik ting. Men ta en 
kvinne og sett  henne ut slik, så er det et helt   annet tempel. Forstår dere? 
Ja vel. Når det gjelder et halskjede, eller… Men hvis du lesser deg ned som om 
du hadde gått gjennom en 10 cents   butikk med en magnet på 
deg…Unnskyld, jeg mente ikke å si det slik, det var galt. 
036 Hvis det var noe som gjorde meg skamfull over Amerika, så var det… Jeg 
var i Sveits en dag, og Broder Arganbright og jeg hadde funnet et godt sted 
langt nede ved Lausanne hvor vi fikk en stor fin stek, omtrent så stor, og veide 
omkring tre kvart pund, for cirka 30 Amerikanske cent. Å, vi levde som 
konger. Vi gikk dit ned hver dag. Alle som var der drakk vin, for vannet deres 
var ikke godt, og jeg ville ikke drikke den vinen, så jeg fikk tak en liten krukke 
fra et apotek som hadde destillert vann. Og jeg tok med meg den   krukken 
over alt. Jeg antar at noen tenkte, ”Den gutten tar med seg sitt eget vinmerke.” 
Jeg hadde den i hånden. Vi dro ned dit til dette stedet hvor de solgte alle disse 
stekene, og en dag så kom Miss Amerika kjørende opp i en 28 modell Chevy 
(Chevrolet) med en puddel sittene på fanget, og tok den med inn der… Disse 
to kvinnene hadde nok 10 cents smykker, store digre lange ting, og øreringer 
hengende langt ned, og maling; og begge var 50 år gamle, likeså gammel som 
meg. Og du ville tro at de ønsket å se ut som 15 åringer. Men hva er det de 
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prøver å gjøre? De prøver å kjøre på livets vei ved å se gjennom bakspeilet, og 
se bakover til hva de pleide å være. 
037 Kristne gjør ikke det. En Kristen prøver ikke å være hva han pleide å være; 
han ser ikke tilbake hvor han var; han ser etter hvor han skal. Forstår dere? 
Ikke la din oppmerksomhet peke på hva du var da; for det livet er du ferdig 
med. Du vil aldri gå tilbake til det; det er bak deg. Og ethvert menneske som 
kjører på livets vei og ser gjennom et bakspeil vil kollidere; og det samme vil 
du gjøre på denne Kristne vei. Ikke se tilbake på hva du var, men se på hva du 
kommer til å være. Paulus sa, ”Og glemmer det som er bak, og strekker meg ut 
etter det som ligger foran.” Men det gjorde deg skamfull. De brakte denne lille 
stinkende hunden inn der og satte den på bordet. Det ville få enhver til å kaste 
opp, og de drev på med den hunden rett der, satte den opp der med deres 
hender, og hadde tenkt å spise med de samme hender. Og kelneren kom over 
dit og skvaldret ut noe. Dr. Guggenbuhl var sammen med meg; og han begynte 
å le, og snudde på hodet sitt. Jeg sa, ”Hva sa han?” ”Kelneren sa at de skulle ta 
den vekk!” De sa, ”Nei, hun er en Amerikaner; bare la henne være.” Med 
andre ord: ”hun vet ikke bedre.” Ser dere? Da jeg kom til Sankt Angelo ved 
Roma (Tenk på dette nå.), der Sankt Angelo, ved Vatikanet i Roma, Italia, så 
hadde de satt opp et skilt: ”Til de Amerikanske kvinner: Før dere går inn i 
disse katakombene, vær så snill å ta på dere klær for å ære de døde!” I den 
Katolske kirke. Ser dere?  
038 284: Spørsmål: Broder Branham, hvor vil Bruden være når jorden 
eksploderer og brenner opp? Vil det være på ett sted slik som Israels barn 
var i Gosen da plagene falt? Vil Bruden være på jorden mens dette skjer? 
Hvis så, hvor da? Og vil Bruden være på ett sted i tiden for 
bortrykkelsen? 

Bruden, når jorden eksploderer… Tiden for bortrykkelsen vil   være 
oppvekkingen av de døde og sammenkomsten med de som lever, slik at 
bortrykkelsen kan finne sted. Men Bruden… Se nå her, et av dem er en 
bortrykkelse før Tusenårsriket. Og når jorden brenner opp er etter 
Tusenårsriket, og etter den Hvite Trones Dom. Ser du? De Hellige vil være 
leire på jordens bredde, når   Satan kommer opp rundt den elskede By og 
Gud lar det regne ild og svovel fra himlen og ødelegger dem. All right. Det er 
Skriften. 
039 285: Broder Branham, jeg tror at en kvinne skulle underkaste seg til 
sin ektemann. Men hvis en Kristen kvinne har en synder til ektemann som 
ikke engang går på ett av dine møter, og vil at hans hustru skal gjøre ting, 
som å klippe håret, gå med shorts, og gå på ugudelige steder. Er det 
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Dette spørsmålet er antakelig dette. Jeg prøver å raske på; jeg  burde ikke 
gjøre det. Jeg burde ha lagt disse tilbake, for der er  steder her som man 
kunne holde på i en time med. Ser dere? Det bare river det ned. Jeg vil stoppe. 
Se her. Folk ønsker å si det, og tror at Menigheten kommer til å måtte gå i 
trengselen. Den vil ikke; Den kan ikke, (Ser dere?) Den er allerede gjenløst. 
De nominelle troende, slike som Lot, som går gjennom trengselsperioden og 
blir frelst som det var ved ild. Ser dere? Noah gikk gjennom trengselsperioden, 
ble brakt over den, og kom ut med Kam som besmittet jorden igjen. Forstår 
dere? Lot kom ut, og hans egne  døtre lå med ham, han fikk barn ved sine 
egne døtre. Ser dere? Men Abraham brakte fram den Kongelige Løftes Sæd. 
Enok dro til Herligheten i bortrykkelsen; han bare tok en liten spasertur og dro 
hjem. Han gikk aldri gjennom trengselsperioden. Skjønner dere? Vær så god. 
Det forutsier ikke at Bruden skal… kirken vil gå gjennom trengselsperioden. 
116 Folk sier, ”Hva med de tidligere Kristne?” Det var forandring av 
tidsforvaltningen. Dette var under forfølgelse, om dere var her for å høre 
Menighetstidene, da så dere hvordan de gikk ut i dette mørket, og de måtte 
gjøre det. Det viser hvor de måtte ta denne forfølgelse, fordi hver av 
Menighetstidene begynte å vise at de ble mørkere og mørkere, til de til slutt 
kom til et endelig sted hvor de forkastet Hans Navn og tok opp et annet navn 
som de levde og var døde: Sardes. Sardes og Tyatira, deretter så gikk det til 
Philadelphia og så videre. Så kom tiden for Brudens utkallelse til å flykte fra 
fordømmelsen. Det regnes som verdig å flykte fra all denne fordømmelse og 
vrede som skal komme på jorden, og ikke gå gjennom den, men unnfly den. 
Forstår dere dette nå? 
117 Den lunkne menigheten, alt utenom den utvalgte Brud vil gå gjennom 
trengselsperioden: ”Resten av de døde levde ikke før om tusen år,” bare den 
forutbestemte, utvalgte Brud, Guds egen utvelgelse. ”Hvem er det, Broder 
Branham?” Jeg vet ikke. Jeg kan ikke si hvem det er, men jeg vet at de 
kommer til å være der, for Herren sa at de ville. Ser dere? De er disse som vil 
gå opp fra  (unnfly) trengselen, men resten av dem vil gå gjennom trengselen, 
og alt vil bli drept før Tusenårsriket. Så skal de rettferdige komme ut i 
Tusenårsriket og bo i tusen år. Og etter de tusen år kommer den Store Hvite 
Trones Dom, deretter blir de døde, både rett og galt reist opp. Og bøker åpnes, 
og Livets Bok blir åpnet; og de hellige, Hustru og Ektemann, sitter og dømmer 
verden. Der vil det skje som er sagt, ”Og Han skal dømme alle nasjoner med 
en jernstav.” Alle nasjoner skal stå framfor Ham, og Han skal dømme dem 
med jernstav. Han skal atskille fårene fra geitene, og si til geitene, ”Gå bort,” 
og til fårene, ”Kom, Min Faders velsignede.” 
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112 322: Broder Branham, jeg skulle like å vite om Tusenårsriket. Er det 
etter Bryllupsmåltidet, eller er det på jorden. Jeg forstår det ikke.  

Vel, broder eller søster, det er vanskelig for meg å forstå det også. Den eneste 
tingen jeg kan si er dette: at Bryllupsmåltidet kommer før Tusenårsriket. Jeg 
vet at jeg et eller annet sted her har jeg et spørsmål om det, som sier, ”Broder 
Branham, du tar feil om Daniels 70 uker. Det vil være 70 uker.” Nei, for 
Messias skulle komme og profetere, og i midten av de 70 uker, som er syv år, 
skulle Han avskjæres fra de levende og bli gjort til et offer. Hvor mange 
husker det? All right. Hvor mange år var det Jesus forkynte, Messias? 3½. Da 
er det fremdeles besluttet 3½ år. Og i Johannes Åpenbaring kap. 11, deretter 
profeterer disse to profeter 1260 dager. 3½ år er fortsatt lovet til Israel når 
Hedninge Bruden er borte. Hvor mange forstår det nå? Ja, vel.  
113 223: Jeg har en lunsj restaurant og serverer høyskolebarn det meste av 
tiden. Siden jeg kom inn i Lyset, har jeg tatt ut flippermaskinen og 
jukeboxen. Ungdommene røyker og de vil ha rock’n roll musikk på 
radioen. Jeg har åpent for omtrent fire timer om dagen. Jeg forsvarer 
ikke røyking og drikking, men jeg er bekymret over å beholde stedet.  

Det er et problem. Tingen er at du må ha noe å leve av. Men vet du hva det 
ville gjøre for meg? Det ville gjøre meg så nervøs at jeg ikke kunne...Kan 
hende at du er i stand til å tåle det, men den gjengen med ”Rickyer” der inne 
som driver på slik som det, og ”Rickettas,” det ville drive meg galen. Ser dere? 
Og jeg skal si deg, om det var mitt, så ville jeg si, ”Stopp med det der, eller 
kom dere ut herfra.” Ser dere? Jeg ville drive et ordentlig sted,   eller ikke 
drive noe i det hele tatt. Men om du må gjøre det for å ha et levebrød, så vil jeg 
ikke forakte deg, broder eller søster. Jeg vet det er hardt å si disse ting; men 
det er bare… 
114 Det var som noen sa denne morgen angående våre kvinner som går med så 
alt for korte kjoler, eller eldre kvinner som var et dårlig eksempel for de unge 
damene. eg tror også at det er riktig. Ser dere? Jeg tror den samme ting. Når de 
ser deg der inne hvor de driver på, og med all denne røykingen; og de kjenner 
til ditt vitnesbyrd, og med all denne banningen der og samlingen omkring de 
små ungene slik som det; og du sier ingen ting om det. Det ville være en dårlig 
ting for ditt vitnesbyrd. Gjør hva enn Herren leder deg til. Jeg vil be om at Gud 
vil lede deg den rette veien. 
115 324: Hvis det å stå i kø for å komme inn i kirken bare vil bli et minne, 
hva vil skje hvis vi ikke går gjennom trengselen? Kommer vi til å se noe 
lidelse? Hvis vi ikke kommer til å se…  
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meningen at denne kvinnen skal være underlagt mannen på denne måten? 
Vær så snill og forklar dette mere klart, da dette spørsmål ofte blir stilt. 

Nei, søster, du er ikke underlagt en slik person. Nei så men. For denne sak 
forlater du alle ting og holder fast til Gud. Tingen er… Hvis den mannen 
ønsker å leve med deg, og at du kan være en Kristen… Men om han vil ha deg 
til å gå med shorts, klippe håret og gjøre alle disse andre tingene, og gå på 
ugudelige steder, søk du først Gud Rike og Hans rettferdighet. Du er ikke 
bundet til en slik person. Men Bibelen sier, ”Så lenge som hun og han 
samtykker å bo sammen (husker du det?), la dem…” Jeg satte ikke ned 
Skriftstedet, fordi jeg plukket dem opp for noen få minutter siden og jeg hadde 
ikke tid… 
040 Men Paulus sa, at så lenge som en troende mann har en vantro hustru… 
eller en troende hustru og så videre, la den troende  hustru forbli med mannen 
så lenge det ikke er imot Gud, hvis han er villig til å leve med henne…” ”Sett i 
gang, kjære, hvis du ønsker å gå å møter, det er helt i orden; men jeg går ikke. 
Jeg tror ikke på det; jeg vil ikke ha noe å gjøre med det. Men bare gå du; Det 
er helt i orden.” Men når han sier, ”Du kan ikke gjøre det,” da er det noe helt 
annet. Du er ikke bundet til det; du atskiller alt for Gud. 
041 286: Broder Branham, er det (i orden) for en person som har en 
levende, skilt ektefelle, og som giftet seg på nytt før han kom inn i 
Budskapet, å forkynne? 

Vel, I Timoteus 3:2, om dere ønsker å skrive det ned, og i Titus Brev 1 til 6, 
(jeg skrev dette ned.), jeg vil at dere skal lese det for dette spørsmålet. Hvis 
noen begjærer en tjeneste som tilsynsmann eller en forkynner (eller noe i 
menigheten), så blir han nødt til å være én kvinnes mann. Det stemmer. En 
forkynner… Det er I Timoteus 3:2, og Titus 1 til 6. Ja vel. Legg merke til at 
Bibelen sier om en mann som er en forkynner i Guds hus må være én kvinnes 
mann. 
042 287: Kjære Broder Branham, Gud møtte meg for omtrent to år siden 
og åpenbarte hva kjærlighetens gave var, og min bønn er at jeg vil vende 
tilbake. Vil jeg motta den før jeg dør? Vil min mann høre Ordet, og hva 
skal jeg gjøre? 

Det er mer et spørsmål, hva er det her. Hun sa, ”Min mann,” så jeg antar at det 
er en kvinne som har skrevet dette. Hun mistet sin første kjærlighet. Ser dere? 
Hun ble kald i Ånden. Nå, søster,   fordi du fortsatt kommer på møter og gjør 
det som er rett, så har du ikke mistet din frelse, men du har mistet gleden av 
din frelse. David ropte til Herren en gang, ”Herre, gi meg tilbake min 
frelsesglede.” Du er fortsatt en Kristen, men hva jeg vil at du skal gjøre, søster, 
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er å la gå (slippe løs) alt du vet om, og søke Gud, og be. ”Vil min mann høre 
Ordet, og hva skal jeg gjøre?” Som jeg sa denne morgen, bare vær salt: ”Dere 
er jordens salt.” Din mann vil vokte ditt ærbare liv, og mannen, som er en 
vantro er helliget til Herren ved den troende hustruen. Bare søk Herren, hold 
deg   ydmyk, og be konstant, og gi Gud pris, og vær snill mot din mann så 
lenge han er villig til å leve sammen med deg på den måten.  
043 288: For søndags møtet: Hvis en kvinne gjør en gal...  (vent et øyeblikk; 
det er best at jeg leser det for meg selv først. [Broder Branham leser 
spørsmålet for seg selv. ”...med en gift mann, som omvender seg og gjør rett 
ifølge…?… behovet for hustru og mann involvert i…?… - Red.] All right. 
Dette er i orden. Hvis en kvinne gjør noe galt med en gift mann, og 
omvender seg og gjør det rett med sin mann ifølge Skriften, trenger hun å 
gå til den andre mannens hustru selv om hun ikke vet noe om det;  eller 
er det mannens plikt å fortelle henne først, eller er det nødvendig at hun 
blir såret? Hvor langt skal vi gå i dette når alt er over og forbi, og når 
vennskap er involvert?  

Vel, min kjære søster, det er bare en ting du har gjort som er rett. Du var 
involvert, antar jeg, eller noen som du kjenner var involvert i en gal handling, 
at du tok en annen kvinnes ledsager og hadde et forhold med ham. Da du 
gjorde det, så var det der du falt fra nåden. Så omvendte du deg, og du kunne 
ikke omvende deg før du gikk tilbake til denne mannen og gjorde det rett. Du 
blir nødt til å ta med deg din egen mann og gå til den mannen, som du gjorde. 
Det var tingen du skulle gjøre; det er Skriften. 
044 En dame rett her fra Louisville, kom til meg for ikke lenge siden. Hun er en 
ung kvinne. Hun løp med en mann, og hun vet at hun gjorde galt. Og hun 
forlot byen og reiste til en annen by langt bort, og forandret sitt navn, og bodde 
sammen med noen mennesker. Og denne mannen fulgte henne og fortalte 
henne da han kom dit, at han hadde beviser mot henne. Hun måtte fortsatt   
være en samboer med ham, ellers ville han fortelle det. (Og da hun var der, ble 
hun gift med en fin Kristen mann.) Og denne mannen sa, at hvis hun ikke 
gjorde som han sa, så truet han henne med at han ville få hele greia til å 
eksplodere. Derfor ble hun nødt til å leve med to menn, som var galt, i stedet 
for å fortelle sannheten i begynnelsen. Og hun fikk en baby, og piken er 
omtrent 18 år gammel nå, og vet ikke hvem som virkelig er hennes far. Hva 
kan hun gjøre? Jeg sa, ”Der er bare en…” Hun sa, ”Hvis jeg forteller min 
mann, så vil han gå fra meg, og hvis min datter får greie på det, så vil hun ta 
livet sitt.” Og jeg sa, ”Hvis du holder det i ditt hjerte, så vil du gå til helvete. 
Gjør som du selv vil.” Der er bare en ting å gjøre, og det er å starte på nytt. Det 
stemmer. Vær ærlig og oppriktig. 
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imot hver mann som kom forbi, og du drev hor mot Meg; og Jeg vil sende 
henne bort i skilsmisse.” (Ant. Jeremias kap. 3, Red.) Hva er det? Du  driver 
hor mot ditt eget legeme. Og når en kvinne går ut og lever med en annen mann, 
eller en mann med en annen kvinne, når de er gift, så vanhelliger de sitt eget 
kjøtt. Og når en person sier at han er en Kristen og så absolutt avslår Skriften å 
være rett, så   driver han hor mot det Legeme han gjør krav på å være i. 
Forstår dere? Det er antikristens merke, så nære at det ville kunne forføre de 
utvalgte om det var mulig. 
109 319: Broder Branham, er det i orden for et ungt barn å gå med bukser 
eller shorts? Hvor ung? Jeg vil bare la deg være den som bedømmer det; hvis 
du er en Kristen. En liten pike eller en hvilken som helst småunge… Jeg vet 
ikke… Det eneste jeg vet, er at Bibelen sier det er en vederstyggelighet for en 
kvinne å gå med klær som hører mannen til. Ser dere? Den sa, ”En kvinne,” 
ikke ”et barn.” Gjør som du selv synes om det, jeg for min del ser intet galt at 
en bitte liten pike på fire eller fem år med en… når de er små, dere vet hva jeg 
mener; når de løper rundt der ute i gården. Jeg ser ikke noe galt i at hun går 
med bukser eller hva det er. Jeg bare forteller dere hva Ordet sier. Det er en 
vederstyggelighet for en kvinne å gå med mannsklær. 
110 320: Hvor skal vi samle oss sammen? Og du sa at vi skulle samle oss 
selv under Basunene. Jeg tror du tar feil, medarbeider, søster, hvem enn det er. 
Jeg sa aldri at vi skulle samle oss selv på Basunene. Jeg sa at Israel samles på 
Basunene, ikke Hedninge Bruden. Nei, nei. Når de Syv Basuner lyder, så var 
det for å samle Israel. (Hvor mange vet det?) Bruden blir ikke samlet under 
Basunene. Basunene kommer etter Pinsehøytiden. Ser dere? Så kommer 
bortrykkelsen… og det er… ikke dette spørsmålet...   
111 321: Broder Branham, hvis du har tid, så ber jeg om at du  forklarer 
Matteus 10:41. Jeg ønsker å vite hva som er en profets belønning?  

Vel, Jesus sa, ”Den som mottar en profet i en profets navn, mottar en profets 
belønning.” En profets belønning er å være venn med profeten. Den som 
mottar en rettferdig mann i en rettferdig manns navn, mottar en rettferdig 
manns belønning. Stemmer det? Og hvis de ønsker å vite hva en profets 
belønning er, så er det å være venn med profeten. Det er belønningen. Han er 
din venn. Akkurat som Sjunamittiske kvinnen, det kan hende at det kommer 
beleilig en gang. Ser dere? Det gjorde det for henne. Vokt Guds tjenere. Å, jeg 
må bare slutte, jeg misliker å  gjøre det. Men se bare her, det er hundrevis. 
[Broder Branham blir tryglet av forsamlingen til å svare mer, Red.] Nei. Jeg 
setter pris på at dere sier det, men jeg tenker på disse stakkars mennesker som 
har hundrevis av miles kjøre i kveld. Å det er så mange (spørsmål) her… 



36 
 
David da han var sulten, så gikk han gikk inn i Guds tempel og åt av 
skuebrødene, som bare var lovlig for prestene, som var funnet uklanderlige. 
Presten spottet også Sabbaten på Sabbatsdagen og ble funnet     ulastelig, 
og en større en Sabbaten var her. Ser dere? La oss bare overlate det til Gud, og 
fortsette å gå framover. Bare overlat det til Kristus.  Kan hende at der er en 
sjangse for dere å komme inn. Ikke la… To gale ting vil aldri rette opp en ting. 
Bare gå videre og lev slik dere gjør dersom dere er lykkelige sammen. Kan 
hende at dere har feil ektemake. Jeg ønsker å si en ting: Dersom dere har feil 
ektemake i dette livet, så vil du aldri ha det i det andre (livet.) Alt som er galt 
vil bli gjort rett. 
106 317: Vil alle gjenfødte troende gå i bortrykkelsen?  

Nei, bare levningen, bare levningen, ikke alle gjenfødte troende. Bibelen   
sier, ”Og resten av de døde ble ikke levende før etter tusen år,” så ble de reist 
opp og adskilt, fårene fra geitene. Ifølge Skriften så vil ikke alle gjenfødte vil 
gå i bortrykkelsen. 
107 318: Hva er beviset på at en person virkelig er fylt med den Hellige 
Ånd? Johannes Evangelium 14:26 sier, ”Når den Hellige Ånd er kommet (Ser 
dere?), så vil Han vise dere ting som skal komme.” Ser dere? Han vil 
fullkommengjøre det; noe menneskelagd vil ikke gjøre det; Han er Ordet. Når 
den Hellige Ånd er kommet, så vil Han identifisere Seg Selv i deg med 
Skriften. Og det er det sanne tegnet på at den Hellige Ånd er i deg, fordi det er 
Ordet. Se nå her. Hva om du talte i tunger? Jeg bare ønsker å spørre deg om 
det. Jesus sa hva Han ville gjøre når den Hellige Ånd kom. Og hva om du talte 
i tunger, hoppet opp og ned, ropte og alle slags ting, og så kom til Ordet; og 
jeg vil bevise for dere ved Skriften som jeg har, at det å bruke titlene av Fader, 
Sønn og Hellig Ånd er så absolutt en misforståelse av Skriften. Ingen var noen 
gang døpt slik som det, og så fortsetter dere å henge med det likevel? Kan dere 
fortelle meg at den Hellige Ånd i dere ville gjøre en slik ting som det? 
Hvordan kan Den fornekte Sitt Eget Ord? 
108 Når jeg viser dere hva som skal skje i disse dager, hvordan 
Menneskesønnen skal åpenbare Seg Selv, og hva Han skal gjøre, og alle disse 
Skriftsteder som har vært nå, å se Ham komme rett ned og stadfester det, og 
dere henger dere på en denominasjon og sier at dere er født på ny. Hvordan 
kan det være noen fornuft i det? Kunne jeg fortelle min hustru at jeg elsket 
henne, og så hadde et stevnemøte med en annen kvinne, og løper omkring, og 
forteller henne fra mitt hjerte at jeg elsker henne? Tror dere at det ville være 
sann kjærlighet? Kunne hun fortelle meg at hun elsket meg, og mens jeg er 
borte flyr hun rundt med en annen mann? Det er nøyaktig hva Israel gjorde… 
Dere kjenner til hva Bibelen sier om det, ”Du har spredt dine lemmer og tatt 
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045 Dere vet, at mange ganger i synene, hvordan folk kommer,  både kvinner 
og menn; så graver den Hellige Ånd opp disse tingene som de har gjort ned 
gjennom livet og forteller hvordan de skal gjøre. (dere har både hørt og sett det, 
så dere vet det. Ser dere?) Så sier de, ”Vel, jeg har allerede gjort det rett med 
Herren.” Men dere skylder å gå og fortelle det til din mann og din hustru. Det 
stemmer. Dere blir nødt til å bekjenne det. Om hun er den som er skyldig, hun 
har gjort det; hun gikk til sin mann. Du har ordnet opp for deg selv, søster, 
fordi mellom… Du drev hor mot din mann. Du gikk til din mann og ordnet 
opp, og deretter gikk du til (den andre) mannen og ordnet opp. Du er klar. 
Dersom din mann ønsker å bo sammen med deg og tilgir deg, vær da du dame 
nok til aldri å bli skyldig i noe slikt igjen. Men om han ikke tilgir deg, så er det 
hans egen sak. Han kan skille seg fra deg. Det stemmer. Og mannen som du 
hadde en affære med, det er han som må gå og få tak i sin hustru og komme 
tilbake til deg. Du har gjort din del, nå er tid for han å gjøre sin del. Ser dere? 
046 Denne kvinnen hadde affæren med mannen, og hun bekjente for sin mann, 
og gikk til mannen og bekjente det, og gjorde det rett. Den andre mannen var 
også gift; han blir nødt til å gå til sin hustru og så komme tilbake til denne 
hustruen. Først da vil alt være i orden. Ser dere hva jeg mener? Det er gjort 
opp da. Men du vil fortsatt være skyldig, og i ditt hjerte vil du være fordømt. 
Jeg hadde en kvinne for ikke lenge siden der oppe, som hadde hatt det slik 
siden den Første Verdenskrig. Hun sa, ”Å, Broder Branham.” Hun hadde brukt 
hundrevis av dollar på psykiatere og alle ting. Jeg satt der og så på henne i 
dette rommet. Meda brakte henne opp dit. Hun satt der og dro et lommetørkle 
gjennom sine hender slik som det, og sa, ”Jeg føler at verden vil eksplodere, 
og jeg…” slik som det. Jeg bare fortsatte å sitte der. Jeg sa, ”Der er noe om… 
Har du noe i ditt liv et eller annet sted?” ”Nei, jeg er en søndagsskolelærer.” 
Jeg sa, ”All right.” Jeg satt der en liten stund og voktet. Jeg sa, ”Jeg ser en liten 
grønn bil, og du er sammen med en blond mann, og et tog traff nesten 
bilen.”…? Hun sa, ”Ikke fortell det til noen.” Jeg sa, ”Din mann var i hæren på 
den tiden.” Hun begynte å rope, hoppet opp, ”Ikke fortell   dette til noen.” 
Ser dere? Det var nede i hennes underbevissthet. Hun sa, ”Jeg har bekjent dette 
til Gud for lenge siden.” Jeg sa, ”Men vent et øyeblikk. Du gjorde aldri noe 
galt imot Gud. Du gjorde noe galt imot ekteskapsløftet ditt. Du blir nødt til å 
gå tilbake til din mann og gjøre det rett først.” Hun sa, ”Han vil gå fra meg.” 
Jeg sa, ”Under alle omstendigheter så har Gud forlatt deg. Så hvem vil du skal 
forlate deg?” Jeg sa, ”Gå til ham.” Og hun sa, ”Åh, han vil gjøre dette, og jeg 
har to barn.” Jeg sa, ”Vel, det er alt jeg kan fortelle deg. Psykiateren klarte 
ikke å trekke det ut av deg, men den Hellige Ånd åpenbarte det; og jeg har 
aldri sett deg i mitt liv.” Hun sa, ”Det er helt rett.” Hun sa, ”Vel, jeg kan bare 
ikke si det til ham.” Jeg sa, ”Vel, jeg er glad for å ha møtt deg.” Jeg gikk inn i 
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det andre rommet, og hun kom tilbake dit. Meda sa, ”Hun vil ha deg inn der 
igjen.” Jeg gikk inn der; og jeg sa, ”Hva er det du vil?” Og hun sa, ”Broder 
Branham, jeg kan ikke fortelle dette til min mann.” Jeg sa til henne, ”Din 
mann er en sorthåret mann. ”Ja.” Jeg sa, ”Han har den samme tingen å  
bekjenne til deg.” Hun sa, ”Å nei, ikke min mann.” Jeg sa, ”Det er best du går 
og henter ham og kommer hit.” Jeg sa, ”Kjenner du en bestemt kvinne som går 
med en rosa kjole, som arbeider på et kontor i en bestemt bilforretning?” Hun 
sa, ”Ja visst.” Jeg sa, ”Kaller de ikke henne for et bestemt navn?” ”Ja.” Jeg 
sa, ”For to uker siden satt de under et bjørketre i en liten brun Chevrolet med 
nummerskilt så og så, og de gjorde samme handling.” Hun sa, ”Ikke min 
mann.” Jeg sa, ”All right, gå og hent ham og kom hit.” Hun gikk. Noen få 
minutter gikk, og her kom de tilbake: Han sa, ”Det er sannheten.” Jeg sa, ”Ser 
du? Gå nå og fortell det til Gud.” 
047 Når du kommer til alteret og kommer ihu at der er noe du  burde gjøre , gå 
da først og gjør det rett. Og så lenge som denne andre parten her er skyldig i 
ikke å fortelle det til sin hustru… Denne hustruen her har ordnet opp for seg. 
Det er opp til henne og hennes mann. Men denne andre mannen og hans hustru 
må komme og bekjenne det. Uansett hva du gjør, så vil det jage deg så lenge 
som du lever, helt til du bekjenner. Det er bare en måte å gjøre det på: Bekjenn 
det. Hvis det tar huden av deg, så gjør det likevel. Fortell sannheten, da vil 
dere få det i orden. Amen. Jeg kan høre massevis på lydbåndet som sier, ”Det 
er feil.” Men bare prøv det en gang, så vil dere se om det er rett eller ikke. All 
right. 
048 289: Spørsmål for søndag morgen: (Beklager at det er nå, men…) I det 
øyeblikket man mottar den Hellige Ånd, eller dåpen i den Hellige Ånd, er 
det en forskjell? Taler en person i tunger? Hvis ikke alltid, hva slags 
manifestasjon er kjent? 

Vel, kunne dere tenke at en mor gir fødsel til en baby uten å vite om det? Hun 
måtte være ubevisst (bevisstløs) for ikke å vite det. Heller ikke kan du motta 
den Hellige Ånd uten å vite om det. Der er noe som finner sted inni deg. Ser 
du? Der er noe som forandrer deg. Hele ditt system, hele ditt åndelige system 
er gjort nytt igjen, og du blir et nytt menneske i Kristus, som Bibelen sier det, 
en ny skapning i Kristus. Du vet det. Du sier, ”Broder Branham, da tror du 
ikke at et menneske skulle tale med tunger for å motta den Hellige Ånd.” Ikke 
for å bevise at han har fått den Hellige Ånd… 
049 Gid hvert lem i min menighet talte i tunger. Jeg ville like at de gjorde det, 
og jeg tror at om du spør Gud, så vil Han gi det til deg. Men la meg fortelle 
deg; jeg kjenner masse med folk som taler i tunger som ikke har den Hellige 
Ånd. Og det finnes ikke en forkynner som er sanndru mot seg selv, og med sin 
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dager og tre netter i jordens hjerte.” Hvordan kan det være når de sier i 
dag at Han var lagt i graven på fredag kveld og oppsto søndag morgen, 
som bare er to netter og en dag?  

Hvis dere la merke til, så ble det sagt, ”Som det var”) Ser dere?) i de dager da 
Jonas var i (fiskens) buk i tre dager og tre netter… Det er innenfor disse tre 
dager og tre netter, for Skriften lyver ikke. Profeten sa, ”Jeg vil ikke la Min 
hellige se forråtnelse; heller ikke vil Jeg etterlate Hans sjel i helvete.” Og 
forråtnelsen i det menneskelige legeme setter inn etter 72 timer, som er i løpet 
av tre dager og tre netter. Så i løpet av tre dager og tre netter må Han komme 
fram fra graven. At det er tre dager og tre netter,   betyr ikke at det blir nødt 
til å være det; men det er innenfor tre dager og tre netter. Han måtte komme 
fram, fordi profetien kan ikke bli brutt. Han kunne ikke se forråtnelsen, og det 
ville ha vært forråtnelse hvis Han hadde blitt hele den tiden. 
104 316: Broder Branham, hvis en mann har vært gift og skilt (er ikke det 
forferdelig? Skjønner dere? Så mange… Jeg sier ikke noe imot folket; bare det 
som er i folkets tanker. Javisst er de urolige. Folk pleide å tenke så mye om 
bortrykkelsen; det var så mye om den. Men nå har det bare kalket verden. Og 
folket leser disse ting i Skriften. Og utvalgte folk der ute kommer inn og ser på 
det. De ser det, og de er oppriktige. De ønsker å vite. Og det er grunnen til at 
jeg ønsker å besvare det med så mye forståelse som bare kan gi til dere.)... har 
vært gift og skilt og så gift på nytt med en kvinne som også har vært gift 
og skilt og nå gift med ham. Er disse to gift i Guds åsyn? Hvordan kan 
begge eller en av dem gå i bortrykkelsen?  

Hvordan? Jeg vet ikke. Jeg kan ikke si noe til dere. Spørsmålet er; ”Kan de gå 
i bortrykkelsen?” Hver av dem er skilt, hver av dem har en levende ektemake, 
så giftet de seg igjen, begge er gift på nytt. Denne kvinnen her har en levende 
ektemann; denne mannen har en levende hustru. Nå har de barn og så videre 
og de ønsker å komme til Gud. Kan de gå i bortrykkelsen? Det vil være opp til 
den Himmelske Far. Jeg kan ikke  svare på det. Forstår dere? Jeg kan si en 
ting. Bibelen sier at de skal bil kalt ekteskapsbrytere. Og Bibelen sier også 
at, ”En ekteskapsbryter skal ikke komme inn i Himmelens Rike.” Det er alt jeg 
kan si. Det tar livet av meg å måtte si det, men jeg kan ikke si noe annet enn 
hva Ordet sier. Jeg må holde meg til det. Jeg    håper at alt dette er feil. Der 
er steder i Bibelen… 
105 Jeg gir dere ikke råd. Tillat meg å gi dere et lite Skriftsted. Bare  tillat 
meg… Hvis dere lever lykkelig med din mann, og du lever lykkelig med din 
hustru, så forsett slik. Vil dere bare for… Jeg forteller dere… ikke gå fra disse 
små barna uten å ha et hjem og slike ting som det. Gud har laget en 
gjenoppretting på steder for folk som har gjort gale ting. Husk, Jesus sa om 
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kvinne, og så giftet deg med en annen, da drev du hor; og det kastet deg ut av 
leiren. Ja, sir. Du blir nødt til å holde dine løfter når du lover en kvinne dette. 
Hun er et lite hellig kar, og det er å bringe barneliv inn i verden igjen. Så når 
du lover henne, så blir du nødt til å gifte deg med henne. 
101 314: Er det for sent å holde fengselsmøter og slikt arbeide som 
vitnesbyrd for å prøve å frelse sjeler? Og skal man selge alt vi har, siden 
Herren kommer snart? 

Vel, jeg håper at jeg ikke har sagt noe som ville få deg til å tro noe slikt som 
det. Har jeg? Hvis jeg har, så tilgi meg. Ikke bare anta disse ting. Fortsett bare 
videre med forkynning, og ha fengselsmøter. Se her. Jeg så i avisen, Courier 
Journal, hvor Syvende Dags Adventistene, for omtrent 50 eller 60 år siden, når 
de kastet ut de gamle vingene, da de kalte seg selv for Milleritter (Etter deres    
leder, Miller. Red.) før de ble Syvende Dags Adventister. De   hadde en stor 
artikkel i Courier avisen like her oppe i Franklin, Kentucky, da de solgte sine 
eiendommer og fikk... De satte fram en bestemt dato, og beviste det ved 
Skriften at Jesus ville komme på den datoen. De dro opp der med sine harper 
og ting og satt på toppen av åsen. Neste morgen kom de ned, natteduggen   
hadde ødelagt alle fjærene og de kom ned etter at luften hadde gått ut av dem. 
102 Ikke tro noe slikt. Jesus kan hende ikke kommer før om 100 år ennå. Jeg 
vet ikke når Han kommer. Intet menneske vet når Han kommer. Men jeg 
kommer til og fortsette med å forkynne og   gjøre alt jeg kan inntil Han 
kommer. Hvis Han ikke er her i dag, så vil jeg se etter Ham i morgen. Hvis 
Han ikke er her denne uken, så vil jeg se etter Ham neste uke. Hvis Han ikke 
er her i løp av de neste 10 år, og jeg lever, så vil se etter Ham de neste 30 år. 
Forstår dere? Jeg vil fortsatt være på utkikk. Jeg vet ikke når Han kommer, 
men jeg ønsker å leve trofast til Hans Ord og trofast til Hans folk, og leve som 
en Kristen, og vente på Hans komme. Ser dere? Fortsett med å preke i 
fengselsmøter, og få alle frelst om du kan. Jeg vet ikke når Han kommer; 
Ingen gjør. Jeg vil si denne ene tingen. Dette er hvorfor jeg prøver og fortelle 
deg, og jeg håper at du ikke prøver å legge til din egen tolking… Jeg skjeller 
ikke ut denne personen. Gud velsigne deg, broder, søster, hvem enn du er. Det 
så ut til å være en utenbys fra, for det sto på et postkort fra Denver, Colorado, 
tror jeg. Ja, Pike’s Peak, Colorado. Det kan ha vært noen som har sendt det 
med posten, og det er helt i orden. Kan hende de får lydbåndet. Men husk på at 
du ikke forandrer noe, ikke noe annet enn dine veier fra synd til rettferdighet. 
Bare fortsett på jobben din. Alle dere som forstår dette klart si, ”Amen.” 
[Forsamlingen svarer ”Amen.” Red.] Ser dere? Gjør det. 
103 315: Broder Branham, i Matteus 12:40, så står det: ”Som Jonas var tre 
dager og tre netter i hvalfiskens buk; så skal Menneske- sønnen være tre 
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forsamling som ikke ville fortelle sin forsamling det samme. Djevelen kan  
etterligne det. Paulus sa, ”Om jeg taler med menneskers og englers tunger, om 
jeg gir mitt legeme til å bli brent som et offer, om jeg forstår alle Ordets 
hemmeligheter, om jeg gir alt jeg eier til de fattige, og alle disse ting, og ikke 
har kjærlighet, så er jeg intet. Om jeg har tro til å flytte fjell og så videre; så er 
jeg fortsatt intet.” Så sa han, ”Når det fullkomne kommer, (gjort kjent) da vil 
det som er stykkevis bli tatt bort. Jeg har et spørsmål om det. Jeg håper å 
kunne komme til det i kveld, om hav som skjedde da  Seglene ble åpnet.  
Jeg tror at kanskje det vil få det rett til deg på dette spørsmålet. 
050 290: Spørsmål: Broder Branham, hva skal vi gjøre? Noe har kommet 
over meg slik at jeg ikke kan bryte gjennom. Sist høst så drømte jeg at jeg 
var fortapt i hvit sand. Det holdt på å bli mørkt; og jeg kunne ikke finne 
veien. Denne drømmen har stått med meg helt siden sist høst. Jeg er som 
en som famler i mørket. Min sønn Ervin og hustru var også i drømmen. 
De er også i mørke. Vi er i fortvilelse. Jeg tror at Gud vil vise deg hva som 
er i våre hjerter. (Frøken… Å, all right.) Hvis vi er feil eller   synder på 
steder, så fortell oss. Vi ønsker å være rett. 

Jeg kjenner ikke damen, men dersom du er her, så bare føler jeg, dame, at her 
er dine vanskeligheter. Du har latt noe skje med deg som har gjort deg nervøs, 
for dette, å være i ”hvit sand” representerer renhet og rettferdighet. Du bare lar 
Satan legge noe over på deg. Drømmen din beviser at noe er galt. Du er bare 
nervøs, og ved å gjøre dette og tenkte det, så gjør du resten av familien din 
nervøs. Slutt å gjøre det; gjør krav på dine Gudgitte rettigheter. Din drøm 
beviser ved tydningen at du er i hvit sand. Alt er i orden. Det er deg selv som 
er nervøs. Om et familiemedlem blir nervøs, så går det videre til den neste, og 
den neste, og før dere vet ordet av det så tretter dere alle og driver på. Og når 
et familiemedlem blir oppskaket over noe, så oppskaker det den neste, og den 
neste, og den neste, og så er hele familien oppskaket. Det er Satan. Og hvis et 
familiemedlem gleder seg, så la resten av dem også glede seg. La enhver av 
familien prøve å gjøre det. 
051 La enhver av dere barna, prøve å hjelpe din pappa og mamma, og 
mamma… Pappa, prøv å hjelpe barna. Ikke la denne dystre, vantroende ånd 
komme rundt dere. Dere er Kristne. Dere er født av Guds Ånd. Dere er jordens 
salt. Dere har Gudgitte rettigheter. Og Bibelen sier, ”Om det er et ærbart liv, 
og om det er noe som er verd å bli rost, så legg dere alt dette på sinne!” Ikke 
tenk på de gale tingene. Og søster, kjære, jeg tror at dette er dine 
vanskeligheter. Jeg kunne dvele på dette i lang tid, men iflg. hva jeg lovet, 
bare 20 minutter… Jeg ville like å ta så mange av disse… hvis det ikke, så 
legg det tilbake på skrivepulten og jeg vil ta det igjen. 
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052 291: Noen sier at Broder Branham er Menneskesønnen. Jeg trodde at 
Ildstøtten var Menneskesønnen. Tar jeg feil? 

Vel, dette var et godt spørsmål, meget godt. Nei, jeg er ikke Menneskesønnen, 
men en menneskesønn. Og det er litt av en forskjell. Jesus Kristus var 
Menneskesønnen, Guds Sønn, Davids Sønn. Grunnen til at dette spørsmålet 
ble stilt, er fordi folk anser meg å være en seer, noe jeg aldri… Jeg har 
spørsmål her som    angriper meg kraftig om dette. Ser dere? Når jeg leser 
disse spørsmålene så vil dere se hvorfor jeg svarer på ting slik jeg gjør. Inntil 
jeg er bestemt ledet til å gjøre noe, så sier jeg hva jeg er nødt til å si. Men den 
timen har ennå ikke kommet. Jeg er ikke den salvede Menneskesønnen. Jeg 
gjør ikke krav på å være Hans profet. Og mange ganger har jeg sagt det når jeg 
ikke tenkte at jeg sa det, jeg har fanget meg selv på lydbåndene. Men noen 
ganger sier jeg det, fordi, om man ønsker å gi det betegnelsen en ”profet” så er 
den Engelske betegnelsen nærmest ”en forkynner.” Enhver vet det; få tak i et 
leksikon. Ser dere? I det Engelske leksikonet er en ”profet” ”en forkynner” 
Men på Hebraisk eller Gresk, så er ”en profet” en ”seer, en som forutser ting 
og forutsier ting.” Den Engelske tolkning av en profet er ”en seer.” Jeg vil ikke 
kalle meg selv noe annet enn deres broder. Jeg er deres broder, og bare betrakt 
meg som Broder Bill, eller Broder Branham, eller hva enn dere ønsker å gjøre 
med det. Det er fint. Hva dere tror får dere holde for dere selv. Skjønner dere? 
053 Hva var det andre spørsmålet? Jeg blir så viklet opp i disse at jeg glemmer 
hvor tingene var. Et av dem var, ”Var jeg Menneskesønnen?” Her er det tror 
jeg. Ildstøtten er salvelsen. Dette kan hende vil gå litt dypt med mindre noen 
av dere teologer, Dr.  Vayle, antakelig Broderen her, og noen av disse 
forkynnere her fra Arkansas, mine gode venner rundt omkring, de vil antakelig 
vite. Denne Ildstøtten er Logos som gikk ut fra Gud, Logos, som faktisk er 
egenskapen av Guds fylde. Når Gud ble til en form hvor Det kunne bli sett, så 
var Det salvelsen av den store Ånden som dro fram, Dens nedstigning, å 
komme ned, Gud, Faderen, Logos som var over Israel… Han var hellig, og 
kunne ikke tåle synd. Det måtte være en blodofring rett i Eden. Så ble dette 
Logos kjøtt og dvelte iblant oss; og dette Logos bodde i et menneskelig legeme, 
som var et Offer… 
054 Da mennesket ble skapt i Guds bilde… Så kom Gud ned i et menneskelig 
bilde (Jesus Kristus) for å gjenløse mennesket, og det brakte mennesket og 
Gud sammen. Himlene og jorden klemte og kysset hverandre; Gud og 
mennesket omfavnet hverandre som Farskap og Sønneforhold da Logos ble 
kjøtt og dvelte blant oss. Jesus sa, ”Jeg kom fra Gud, og jeg går til Gud.” 
Stemmer det? Etter Hans død, begravelse, oppstandelse, og oppstigning, da 
Hans legeme ble tatt opp for å sitte ved Guds høyre hånd… Jeg mener ikke at 
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096 311: Spørsmål nummer 2. Skulle de frelste atskille seg selv fra syndere 
i tilbedelse? Skulle den frelste atskille seg selv fra syndere for å tilbe?  

Jeg vet ikke akkurat hva du mener med det. Dersom du mener syndere ute i… 
Du tilber Gud alle steder. Jeg tror at dersom vi gjorde det, hvordan skulle vi da 
ha møte, for syndere kommer rett inn i kirken og setter seg ned ved siden av 
den Kristne. Ikke atskill deg fra noe annet enn synd, ikke synderen. Prøv å få 
tak i synderen om du kan, men ikke ta del av hans synd. 
097 312: Skulle en frelst hustru avvise sin mann hvis han er en synder?  

Nei, sir. Nei, sir. Det er din mann. Du vil drive ham enda lenger bort fra Gud 
enn noen gang ved å gjøre det. Ser du? Det stemmer, broder, søster. Du giftet 
deg med ham; han er din og du er hans. 
098 313: Broder Branham, hva er meningen med en annullering? Er folk 
fri til å gifte seg eller er det bare et annet ord for skilsmisse? Jeg ønsker 
noe informasjon om dette.  

Javisst er de gift. Så lenge som de har tatt dette løftet er de gift. Det er akkurat 
som en gutt, hvis en gutt har lovet ei jente å gifte seg med henne i god tro, så 
er han forpliktet til den jenta. Han er så godt som gift med henne. Den eneste 
ting som loven gjør, er å gi deg et rettighetsdokument til å kunne leve sammen 
og være lovlig ektemann og hustru. Men når en mann forteller en kvinne: ”Jeg 
vil gifte meg med deg, elskede; jeg ønsker å ta deg som min hustru. Vil du 
ta…” Han er gift. 
099 Se her. Du sa, ”Broder Branham, er det…? Du sa at du bare ville besvare 
det med Bibelen.” Vil dere ha hva Bibelen sa om det? Løft deres hånd om dere 
vil det. Vi har omtrent 6 eller 8 minutter igjen. All right. ”Josef, hennes 
ektemann, var en rettferdig mann (hennes antatte ektemann, var allerede kalt 
for hennes ektemann)… Josef, hennes mann, som var en rettferdig mann, 
ønsket å løse henne i stillhet; men før de hadde vært sammen, viste det seg at 
hun var med et barn ved den Hellige Ånd. (Ser dere?) Og Herrens Engel kom 
tilsyne for ham i en drøm og sa, ’Josef, du Davids sønn, frykt ikke for å ta 
Maria, din hustru til deg.” (De var) allerede gift, han hadde allerede lovet 
henne. 
100 Lille dame, dersom du har lovet å gifte deg med den gutten, så er du 
forpliktet til å gjøre det. Dersom du gifter deg med en annen etter den 
forpliktelsen, så vil du fra da av leve i hor. Og det er den samme tingen med en 
gutt som lover å gifte seg med en kvinne… Ikke gi ditt løfte til noen med 
mindre du har tenkt å  være trofast mot det. Husk at dette er Bibelen. Josef 
lovet å gifte seg med Maria. Les de Gamle Testamentlige lover om det. Ser 
dere? Den Gamle Testamentlige lov var, at om du lovet å gifte deg med en 
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ikke er rom nok til å ta imot den.” Jeg utfordrer enhver mann og kvinne som 
ikke er en tiendebetaler til å akseptere dette. 
092 Jeg kunne stå her til neste morgen og fortelle dere hva som har skjedd når 
jeg har sett dette, og hva slags tilstand jeg var i. Men i å være så lydig og 
trofast som jeg bare kunne, så betalte jeg alltid tienden. Og når jeg tok mine 
egne penger fra menigheten her,  eller fra mine kampanjer, så ga jeg tienden. 
Så ga jeg den ut til  andre forkynnere. Og når jeg ikke kunne gjøre det, så 
beholdt jeg 10%  og ga Gud 90%. Og da loven fortalte meg at jeg ikke kunne 
gjøre det, så måtte jeg ta… Og hvis jeg gjorde det, så ville de bli belastet, så 
jeg måtte la dem gå til utenlandske misjoner osv, og så bare ta en lønn på ett 
hundre Dollar i uken; og betale tienden av det. (Broder Branham fikk 100 
Dollar i uken av Tabernaklet. Red.) Ja, sir. Jeg tror på det å betale tienden. Det 
er en av Guds velsignelser som er bevist å være en velsignelse. Du sier, ”Det 
er fra det Gamle Testamentet.” Det er også fra det Nye Testamentet. Ja, sir. 
093 308: Kjære, Broder Branham, dersom et barn er født utenfor 
ekteskapet, kan dette barnet noen gang bli frelst eller gå i bortrykkelsen? 

Frelst? Jovisst, jeg tror at barnet kunne bli… Barnet kan ikke noe for det som 
er gjort. Det er sant. Men å gå i bortrykkelsen…Når det gjelder å bli frelst vil 
jeg si, ”Ja.” Men i bortrykkelsen er bare  for den forutbestemte sæd. Forstår 
dere? Jeg tror at barnet kan bli frelst; det har ingen egne rettigheter. Det er en 
fryktelig gjerning. Når et uekte barn ble født i det Gamle Testamentet, så 
kunne det ikke engang gå inn i Herrens forsamling i ti generasjoner, fire 
hundre år, fordi den forbannelsen var så fordervet. Bare tenk over det. Ett 
uskyldig barn, dens tipp, tipp, tipp, tipp, tipp, tipp, tipp, tipp oldebarn. Bare 
tenk, barnets ti barnebarn kunne ikke engang komme inn i Guds forsamling. 
Det stemmer. Men dere ser, der var ikke noe der som var sterkt nok som kunne 
tilgi den synden. Det Gamle Testamentlige blod kunne ikke tilgi synder; det 
bare tildekket syndene. Men Jesu Kristi Blod skiller det. Det er annerledes nå. 
Når Jesu Kristi Blod kommer inn, så er det annerledes. 
094 309: Broder Branham, vi ønsker å være så nær til ditt Budskap som 
mulig. Skal vi flytte til Arizona eller Jeffersonville?  

Gjør det som passer dere, det ene eller det andre. Jeg elsker dere; jeg bryr meg 
ikke om hvor dere drar, og hva dere gjør. Men som et godt råd, jeg tror at jeg 
ville komme til Jeffersonville. Hvis du likevel skal flytte, så ville jeg komme 
til Jeffersonville. Jeg tror at jeg er mer her enn i Arizona. Det er fint. 
095 310: Broder Branham, er det for sent å forkynne til syndere?  

Nei. Nei. Ikke få noe slikt i dine tanker, broder. Fortsett å bygge på huset. 
Fortsett å gjøre alt du kan. Bare fortsett til du blir kalt bort. Forstår du?    
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Gud har en høyre hånd; Gud er en Ånd. Men ”Høyre hånd” betyr, ”i kraft og 
Guds autoritet.” I dette Navnet er alt oppkalt i Himmelen og underlagt Det. Alt 
på jorden er oppkalt etter Det og underlagt det, et Navn over alle navner, Jesus 
Kristus. Dette Logos var i Ham, som var Guds Ånd, Salvelsen; og gjennom 
den helliggjørende nåde av Blodet, kom mange sønner, som er salvet med 
dette samme Logos. 
055  På Pinsefestens Dag kom Den ned, denne Ildstøtten, og delte seg opp slik 
som det, og ildtunger satte seg på hver av dem, ikke deres tunger, men 
ildtunger satte seg på hver av dem, en utvalgt gruppe, identifisert ved denne 
Ildstøtten, som viste at Gud hadde delt Seg Selv inn i mennesket. Får dere tak i 
det? Gud, Logos, atskilte Seg Selv inn i mennesket; Gud, ikke i en person, Han 
er i Sin universale Menighet. Det er grunnen til at Jesus sa, ”De gjerninger Jeg 
gjør skal også dere gjøre.” Jeg vet at King James sier, ”større,” men den rette 
oversettelse der er ”mere enn dette skal  dere gjøre.” Gud var begrenset i en 
Mann, Jesus Kristus. Men nå er Han inni hele den levende Guds universale 
Menighet. Rett nå, mens Gud er her og taler med oss i våre hjerter, så er Han i 
Afrika; Han er i Asia; Han er i Europa; Han er i England. Hvor enn de troende 
er samlet, der er Han midt iblant dem. 
056 Etter Hans død, begravelse, himmelfart, og den Hellige Ånds komme, var 
Paulus (som da hette Saul) på vei til Damaskus, og han ble rammet av 
Ildstøtten, Logos. Den Jøden ville aldri ha kalt den Ildstøtten for ”Herre,” med 
mindre han visste at det var det samme Logos som hans folk fulgte gjennom 
ørkenen. Ser dere? Dette var ikke Menneskesønnen; det var Logos. Vi sier 
dette med ærefrykt, kjærlighet og respekt. Forstår dere? Som Jesus Kristus er 
den samme i går, i dag, ja til evig tid, som i de siste dager, som det var før 
Lot’s tid, eller på Lot’s tid i Sodoma, så skal det være på den dag når 
Menneskesønnen åpenbarer Seg Selv igjen. I disse siste dager er Logos, som 
var på Jesus…som Han kom fra, tilbake til Ildstøtten igjen, og har kommet ned 
til jorden for å (jeg skulle til å si noe, men jeg vokter lydbåndet. De ville ikke 
tro det hvis jeg fortalte dem. Det ville ikke gjøre noen forskjell. De… Folk vil 
ikke tro det, jeg innrømmer det)… men Han har kommet ned for å... som om 
en ransakende dom holder på. 
057 Denne store Ildstøtten er absolutt identifisert her på jorden i dag, endog ved 
vitenskapelige kameraer. Det er et bilde av Den som henger her. Jeg tror at 
Den fremdeles er her, stemmer ikke det? Er Den der? Den er vitenskapelig 
bevist ved det beste vi har. George L. Lacy, sjefen for FBI’s fingeravtrykk og 
dokumenter, sa, ”Selv kaller jeg det for psykologi, Predikant Branham, men,” 
han sa, ”lyset traff linsen. Jeg la det under ultra strålelys, og hadde en 
undersøkelse i fire eller fem dager. Lyset traff linsen. Og denne linsen vil ikke 
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ta psykologi.” Dette er identifisert. Se bare på Dens gjerninger iblant oss, det 
beviser at den samme Jesus som engang levde i Palestina, den samme Ånd 
som var på Ham har kommet opp gjennom et Legeme inntil Det nå er tilbake 
til Lederskapet  igjen; hvor Han snart kommer for å gjøre Sitt krav på 
Legemet. Amen. Hodet kommer til Legemet. Fikk dere tak i det? Det vil være 
Guds Sønn, Menneskesønnen, Davids Sønn, JEG ER, Sarons Rose, Liljen i 
Dalen, Morgenstjernen. 
058 Jeg er ikke Ham; jeg er Hans tjener. Og Ildstøtten er ikke Ham; det er i 
Ånds form (forstår dere?) som var på Menneskesønnen, og har nå kommet for 
å salve menneskesønner, for å bringe tilbake en tjeneste nøyaktig slik Han sa 
det ville bli, slik at Hodet og resten av Legemet kan forenes sammen. Det er 
akkurat som den pyramiden som Enok bygget. Vi kan se at denne pyramiden 
aldri fikk noen toppstein på seg. Hvorfor? Toppsteinen skulle komme. De syv 
trinn på pyramiden… Vi skal gå gjennom dette en dag, jeg ville bare like å 
vise dere hvor virkelig fullkomment det er med Skriften.  
059 Dersom dere legger merke til vår Amerikanske dollarseddel, denne store 
toppsteinen, og et øye, og det står, ”Det Store Segl.” Den vil komme. Og legg 
merke til disse stenene...Har noen her vært ved pyramidene i Egypt? Vel, hvis 
dere legger merke til… der bak var det noen hender som gikk opp. All right. 
Disse steiner ligger der så fullkomment, og den toppen hvor kuppelen på 
toppen av den, når den stenen kommer, så vil det bli som en diamant som 
passer perfekt rett ned med den. Denne stenen ville ikke passe i 
bunnfundamentet. Den vil bare passe inn på toppfundamentet, når hele 
bygningen har blitt tilpasset stenen. Og Jesus kan ikke komme før en menighet, 
et legeme av troende og den forkynnelse som Han en gang…?… Det må være 
det samme som det var da for å… ”De uten oss er ikke fullkommen,” sa 
Paulus i Hebreer Brevet 11.  ”De skulle ikke bli fullendt uten oss.” De blir 
nødt til å ha denne tjenesten for å reise opp Lutheranere, Wesleyanere, og alle 
dem ned gjennom deres tidsaldrer. Når dette kommer, den delen hvor ørnene 
samles… ”Hvor åtslet er, der vil ørnene samles,” var spørsmålet. Å, det er så 
fullkomment. Jeg håper at dette besvarte spørsmålet. 
060 292: Broder Branham, kan Satan bruke en tungegave eller profeti i en 
person som har den Hellige Ånd? 

Dette er et godt et, er det ikke? Ja, sir. Dette må voktes meget, meget nøye. 
Hvis dere legger merke til I Korinter brev 14:29, for dere som ønsker å skrive 
det ned… Ser dere? Personen som skrev dette signerte ikke sitt navn; de bare 
sa, ”Gud velsigne deg.” Ser dere? I Første Korinter brev 14:29, så finner vi ut 
at enhver gave i menigheten er nødt til å bli prøvd først. Ser dere? Dere må 
vokte det, for onde ånder slipper inn. For husk at regnet faller på den 
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i Sin Fylde. Hun er en troende, en bekjennende troende, men hun blir nødt til å 
gå gjennom trengselsperioden. Bibelen sier, ”Og dragen spydde vann ut av sin 
munn og gikk for å føre krig mot resten av hennes ætt…” For en tid dette er. 
Der har aldri vært en tid i historien hvor de nominelle menighetene har blitt så 
hungrige etter å finne dåpen i den Hellige Ånd. Jeg taler om de Kristne 
Forretningsmenn. Det er Presbytere, Lutheranere, Katolikere, hundrevis av 
Baptister, Church of Christ, Nasareere, Hellige Pilegrimer, det er Syvende 
Dags Adventister, og hver og en av dem flokker seg for å finne (Den.)… Ser 
dere? 
089 Dette er en slående ting. Ikke ta det som en læresetning, men forstår dere 
hva Skriftene sa om hva som ville skje når dette kom? Tiden var over. For se, 
det var 10 jomfruer som gikk ut for å møte Brudgommen, og halvparten av 
dem hadde olje i sine lamper, og den andre halvparten hadde ikke. Dette er den 
del av legemet som er dødt, og den andre delen som er i live. Når de fem vise 
kom så lød det, ”Se Brudgommen…” Da våknet de og trimmet  sine lamper 
for å gå inn til bryllupsmåltidet. Men når de dårlige jomfruer sa, ”Gi oss noe 
av deres olje, for våre lamper slukner. Ser dere? ”Gi oss av deres olje,” de 
sa, ”Nei, vi har bare nok for oss selv. Gå selv å kjøp den.” Og som de gikk for 
å kjøpe olje kom Brudgommen. 
090 Da kunngjøringen om at, ”Brudgommen kommer,” gikk ut, så ønsket alle å 
få det rett ganske kvikt. Er ikke det tiden når håndskriften er på veggen? ”Å, vi 
vil ha dåpen i den Hellige Ånd.” ”Vi vil ha dette og det.” Men mens de dro ut 
for å kjøpe Den, så kom Brudgommen. De vise gikk inn, og de (andre) ble 
tilbake hvor det var gråt og tenners gnissel. Jeg har et nydelig spørsmål her 
som går sammen med dette: ”Hvem var mannen som kom inn uten 
bryllupsklær på?” 
091 307: Skal en person betale tiende til et enkeltmenneske, eller skulle en 
Kristen arbeide? 

Javisst skulle han det. En Kristen er den som vil arbeide. ”Betale tiende til et 
enkeltmenneske?” Det spørs hvem dette enkeltmennesket er. Forstår du? Det 
stemmer. I Hebreer Brevet 7, første gang som tienden ble talt om på en måte 
som vi… Vent litt. Nei, det står ”To spørsmål for Broder Branham.” I Hebreer 
Brevet kap. 7, da Abraham kom tilbake etter å ha drept kongene, så møtte han 
Melkisedek, og betalte Ham tiende. Det var Melkisedek, Salems Konge, som 
var Fredens Konge, og rettferdighetens Konge, som ikke var noen andre enn 
Gud Selv. Ser dere? Men når du betaler din tiende… Der hvor du egentlig 
skylder å betale tienden, er hvor du får din mat. ”Bring hele tienden inn i Mitt 
forrådshus, sier Herren. (Stemmer det?) Og prøv Meg sier Gud, om Jeg ikke 
vil åpne himmelens sluser for dere og utøse en slik velsignelse for dere at det 
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seg fra og avskaffe. Stemmer det? Så dersom en kvinne klipper håret sitt, så 
har hennes mann en absolutt Bibelsk rett til å skille seg fra henne, fordi hun 
lever galt; som en æreløs person. Hvor mange vet at det er sannheten? Det er 
hva Bibelen sier, for hun vanærer sitt hode. Og man skulle ikke leve sammen 
med en æreløs kvinne. 
085 304: Broder Branham, da Esaias talte til Sions døtre (jeg antar at de 
mente talte ”om”) Sions døtre ang. krøllspenner, krøllete hår, i stedet for et 
velstelt hår. Kan dette anvendes i dag eller gjelder ikke den gamle Bibelen 
lenger som noen sier? 

Den gamle Bibel gjelder alltid, og hvert eneste Ord som Gud sier gjelder. Ja, 
sir. Den eneste forskjellen fra den Nye Bibel og den Gamle Bibel, er at den 
bare forsterker. Jesus sa, ”Dere har hørt dem si, ’Du skal ikke drive hor’ (du 
måtte være i gjerningen); men Jeg sier til dere, at hver den som ser på en 
kvinne med lyst har allerede drevet hor med henne i sitt hjerte:” Hvilke store 
og enestående ting dette er. Jeg blir nødt for å slutte, venner. Det begynner å 
bli alt for sent. La meg se om jeg kan finne noe annet. La meg se. 
086 305: Broder Branham, hvordan skulle kvinner (Å, du.) gå med håret? 
På en hvilken som helst måte du ønsker. Der er Første Timoteus 2:9. Ser 
du? ”Kvinnen skal smykke (pynte) seg med sømmelig klesdrakt.” ”Jeg ønsker 
å være Gud til behag. (Gud velsigne deg, kjære Søster.) Mange takk. Må 
Gud velsigne deg. Be for oss.” Og personen signerer med sitt navn. Sharon, 
søster, Gud velsigne deg. Gå med det, så lenge det er langt, søster. Det er en 
liten pike. Gud velsigne deg, kjære. Det er i orden, bare gå i gang. 
087 306: Etter at Bruden er bortrykket, vil noen av de dårlige jomfruer bli 
frelst eller vil de alle gå fortapt? 

Nei. Alle ting vil avsluttes for Hedningekirken når Bruden blir tatt bort fra 
jorden. Guds Ånd forlater jorden: ”Den som er uren, la ham fortsatt være uren; 
den som er rettferdig, la ham fortsatt  være rettferdig! Den som er hellig, la 
ham fortsatt være hellig.” Med andre ord, helligdommen blir fylt med røk, 
hvor Sakføreren står for å føre vår sak. Kristus forlater helligdommen; Hans 
dag for mekling er over. Bortrykkelsen kommer; Han forlater hellig- dommen, 
går og tar Forløsningens Bok og krever alt som Han gjenløste. Der er ikke 
lenger noen meklingsgjerning. Hvor mange er det som forstår det? Jeg har det 
i et av Seglene, tror jeg det er, at Kristus kommer fram for å kreve Sin 
mellommanns gjerning. 
088 Bare et øyeblikk nå. ”Vil de dårlige jomfruer bli frelst?” Nei. Hva som 
enn skjer, det skjer nå. Etter det er hun i en tilstand av… Hun blir nødt til å gå 
gjennom trengselsperioden. Og grunnen til det er at hun har forkastet Soningen 

Spørsmål & svar. Del 2 23 
 
rettferdige og den urettferdige. Det samme regn som var sendt for å modne 
hveten vil også modne ugresset: det er det samme vann. Hvor mange vet det? 
Det burde klare opp i slangens sæd for dere, om hvordan denne sønnen kom. 
Jeg prøver å plukke det ut her, for å ta det før tiden løper ut, men jeg kan ikke 
finne det: hvordan den sønnen var slangens sæd. Forstår dere? Gud har en lov. 
I denne loven, i denne lov om Livets ånd så må dere passe på, for Satan slipper 
inn. Og Paulus, når noe ble åpenbart for    noen, så måtte det prøves av 
minst to eller tre før det kunne bli fortalt til menigheten.  
061 La meg også bringe ut dette. Jeg tror ikke at min Brødre er her i kveld, men 
en eller annen gjorde narr av noen som forlot Tabernaklet og dro ned til 
Broder Junior Jacksons menighet. De sa, ”De dro ned blant de ’døde fuglene.” 
Er du ikke skamfull over å  komme med en slik uttalelse som det der? Hvem 
enn du er, hvis du er mitt barn i Kristus, så skammer jeg meg over deg. Ikke 
gjør en slik ting som det. Junior Jackson er min Bror. Don Ruddell er min 
Broder. Grunnen til at jeg gjør dette, er fordi når jeg setter menigheten her i en 
bestemt orden, og kommer tilbake ser etter manifestasjonen av gavene så er 
halvparten trukket bort fra det. For når man begynte å forkynne, eller noe, så 
hadde det blitt… Det var kommet til et slikt sted at man ikke kunne forkynne 
med mindre der var noen som talte i tunger, noen som ga en tydning, og 
halvparten av det skjedde aldri.  
062 Jeg tror på å tale i tunger. Jeg tror på tydning, men det blir nødt til å være 
noe som er direkte til menigheten, og ikke, ”Herren kommer snart,” eller noe, 
som er all right. Men, ”Ikke bruk forgjeves intetsigende gjentakelser,” Jesus 
sa, ”som hedningene gjør.” Det må være noe. ”Gå og si til Broder den og den 
om en bestemt ting han gjorde og få…” ”Gå og si til Broder, Søster den og den, 
da hun gjorde denne bestemte ting der nede forleden dag, hun syndet mot 
løftet til sin mann. Dersom hun ikke gjør det rett, så vil den Hellige Ånd 
avskjære henne.” Der har dere SÅ   SIER HERREN. Bring så denne synden 
inn. Det er da vi har en menighet slik det var da Ananias og Saffira kom inn. 
Da har vi en menighet som står fast. ”Å,” sier du, Broder Branham…” Det var 
en kar, jeg fortalte ham; han sa, ”Vel, du setter oss alt for mye på flekken.” Jeg 
sa, ”Er ikke jeg på flekken der oppe til fremmede jeg  aldri har sett i mitt liv? 
Men jeg har tillit til min Gud som sendte meg til å gjøre dette, og aldri en gang 
har det vært feil, eller vil bli så lenge det er Gud.” Det stemmer. 
063 Jeg tror at disse tungene og folk som har disse gaver, hvis de er ekte 
Kristne og interessert i det, så vil de komme sammen, og gi tunger og tydning 
og se hva de kan gjøre for å fremme Guds Kongerike. De har selv en tjeneste, 
men den tilhører ikke her i midten av tilhørerne hvor syndere blir tatt hånd om 
og så videre. Bibelen sier, ”De vil si at dere er ulærde.” Noen ganger blir de så 
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uærbødige med det og så videre… Men jeg lar dem gå i gang for en stund. Og 
jeg sier, ”Vokt det.” 
064 Jeg fortalte brødrene (disse vitnene her vet om dette.) Jeg sa, ”La det være. 
Etter en stund vil vi finne ut om det er av Gud eller ikke. Hvis du ikke kan tåle 
irettesettelse, så er du et uekte barn.” det er nøyaktig hva Bibelen sa. Og hva 
skjer når irettesettelsen kommer? Fortalte jeg dere ikke for lenge siden? Ser 
dere? Spør pastoren her. Han sa, ”Hva med dette og det?” Jeg sa, ”Bare la det 
være. De er spedbarn. Vi kan ikke dømme det, men vokt det når det virkelig 
kommer til det å nagle det til Ordet.” Nå. Broder Junior Jackson hadde rett til å 
være uenig med dette. Han ønsker at hans menighet… Alt folket ønsker å tale i 
tunger og ting i forsamlingen. Det blir Junior Jacksons problem; det er opp til 
ham. Men Junior Jackson tror på dette Budskapet på samme vis som resten av 
oss gjør. Han er en av oss. Og det er ikke en ”død fugl” å gå dit. Junior 
Jackson er en Guds mann som jeg elsker av hele mitt hjerte. Og han er ikke her 
i kveld, så jeg kan virkelig tømme det ut slik jeg ønsker. 
065 Og Don Ruddell… Jeg tror ikke at Don er her i kveld, for de har møte selv. 
Om jeg så hver person som kom hit til dette Tabernakel, gå ut og dra til Don 
Ruddell, eller Broder J. T. Parnell, eller noen av disse som er våre brødre og 
medborgere av Kongeriket, så ville jeg være så glad at jeg ikke visste hva jeg 
skulle gjøre. Jeg ville si, ”Herre, fyll dette (Tabernakel) opp igjen. La oss 
tømme dette ut, og fylle opp et annet.” jeg ville elske det. Jeg ville elske å se 
disse gutten… De er mine barn. J. T. Eller resten av dem er ikke nødt til å tro 
nøyaktig slik jeg gjør; de behøver ikke å gjøre det. Som jeg fortalte dere i 
morges. Jeg er ikke enig med min hustru, eller hun er ikke enig med meg. Hva 
om jeg gikk til bords, og Junior hadde eplepai og jeg hadde kirsebærpai. 
Broder, vi spiser pai begge to; vi kan være enige i det… Og vi forkynner 
begge to det samme Evangelium. Disiplinen i hans menighet...  
066 Som dere vet, så hadde Peter og Paulus forskjeller, ikke deres lære, men 
måten Peter oppførte seg selv, for de hadde en liten uoverensstemmelse, men 
det atskilte dem aldri. De var brødre. Uten tvil kommer vi til å ha 
uoverensstemmelser. Jeg er uenig med Assemblies of God. Jeg er uenig med 
deres system, men der er mange menn i Assemblies of God som er kjære 
brødre. Jeg er uenig med deres enhets lære, men mange av disse mennesker er 
dyrebare menn. Jeg er uenig med Baptistene, og med Presbytarianerne og 
deres systemer, men der er mange der inne som er ekte Kristne. 
067 Denne ettermiddag tok jeg opp et telegram. En broder, en  Baptist 
forkynner sa at han hadde søkt i lang tid etter å komme til et sted hvor folk 
aktet på Gud i stedet for å akte på hverandre. Og en kjær broder som kommer 
til denne menigheten sa, ”Jeg skal ta deg med til et slikt sted.” Han lengtet 
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082 302: Vil du forklare Første Korinter Brev 13:8-12. Nå som det 
fullkomne Ordet er gjenopprettet til menigheten, er disse vers oppfylt?  

Jeg tror at jeg nettopp gikk gjennom dette, gjorde jeg ikke? ”Når det fullkomne 
kommer, da skal det som er stykkevis ta slutt.”. Paulus sa, ”Om jeg taler med 
menneskers og englers tunger, og jeg gjør alle disse ting her… Men når det 
fullkomne kommer…” Er det noe foruten Gud som er fullkomment? Nei, sir. 
Er Gud den fullkomne? I begynnelsen var [Forsamlingen svarer 
tilbake, ”Ordet.” Red.] Og Ordet var med Gud, og Ordet var Gud. Ordet er 
fortsatt Gud. Ser dere? All right. Når det fullkomne kommer, da skal det som 
er stykkevis ta slutt. 
083 303: Broder Branham, er det galt å klippe håret (flattopp) flatt? 
(Betegnelsen ”flattopp” var å klippe håret helt kort og flatt på toppen av hodet 
som et ”hangarskip”, Red.) Jeg antar at dette er en mann; jeg håper at det er. 
Vel, noen kvinner gjør det også. Ja visst. Jeg gikk inn i en buss engang da jeg 
var viltvokter i staten. Jeg satt der, og en mann snakket, han hadde en 
sveisemaske på seg, og jeg bare snakket til ham. Han skulle til å røyke en 
sigarett, han hadde trukket opp sveisebrillene slik som dette. Det var like her 
oppe rundt Sellersburg. Jeg satt der og snakket til den karen. Han sa noe, og 
alle sammen begynte å le; jeg dunket til ham på leggen, og sa, ”Boy, den tok 
førsteplassen, gjorde den ikke?” Jeg satt der slik som det, og en kvinne som 
satt rett over der sa, ”Du Ruth, skal du til…?” Hun hadde kjeledress på seg, 
stor og diger som en mann, satt der og røykte en sigarett og hun blåste røyken 
ut gjennom nesen. Jeg trodde det var en mann. (Hun) fortalte noe om å miste 
en acetylen blåselampe og treffe noen i hodet, og     begynte å le. Jeg lo 
også, og dunket til henne på leggen, og trodde at det var en mann. Jeg kunne 
ikke se forskjell. Du kan ikke si noe til dem. Bibelen sier, ”En kvinne som tar 
på seg klær som hører mannen til, er en vederstyggelighet.” Vær så god. 
084 Nei, broder, dersom du ønsker en flattopp hårklipp, så la meg fortelle deg; 
bare vent til du kommer til min alder, så vil du få en. Så det er all right. Jeg 
mente det ikke slik, kamerat. Velsigne ditt hjerte for at du tror Broder 
Branham forteller deg sannheten. Jeg tror ikke at Gud sier noe om mannen, 
hans dekke er bare så langt som han klipper håret sitt. Hvis han lar håret vokse 
langt som en kvinne, så sier Bibelen at det er en skam for en mann å gjøre det. 
Men, hvis du… så lenge som du har ditt hår og du er en liten gutt… Jeg vet at 
jeg har sagt en masse om det: ”Og dere Rickys, med denne hangarskip 
frisyren,” og ting slik som det, men jeg bare sier det. Ser dere? Jeg tror ikke at 
Gud bryr seg om hvordan en mann klipper håret sitt, så lenge som han klipper 
det,  fordi Gud er hans hode. Men kvinnens hode er mannen. Om hun   
klipper håret sitt, så vanærer hun sitt hode. En æreløs kvinne skulle man skille 
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disse ting, folkens. Jeg har venner som sitter rett her ute i denne forsamling. 
Det tar nesten livet av meg å si dette, men jeg blir nødt til å si det. Og verden 
er i en slik fordervet tilstand. En eller annen stakkars liten kvinne gjør en feil 
og gifter seg med en alkoholiker og de vender den veien, eller en stakkars 
mann som gifter seg med ei gatejente og ikke vet noe om det, og så være 
bundet til den kvinnen så   lenge de lever. Det er en forferdelig ting. 
Ekteskap er en hellig ting. Mange ganger så løper synderbarn inn og gjør disse 
ting, og så undrer de seg over hva alt sammen dreier seg om. Dersom  Herren 
vil tillate meg å forklare ekteskap og skilsmisse på den måten det skulle være, 
så tror jeg det ville klarne opp en masse av det. Alt sammen… [Blankt område 
på lydbåndet, Red.] 
080 300: Hvorfor kan vi ikke få solgt huset vårt? Mange takk. PS. Vi har 
bedt og fastet for å få det solgt, men fremdeles ingen    resultat. 

Vel, broder eller søster (de har ikke skrevet sitt navn.), men hvem enn det er, 
dere prøver å selge eiendommen og dere har gjort hva dere… Dere ønsker 
antakelig å selge den for å kjøpe noe mer eller hva dere ønsker å gjøre, jeg vet 
ikke. Hvis deres motiver er rett, og dere ønsker å kjøpe et hjem… Hvis dere 
har barn eller noe slik som det, at dere ønsker at de skal få et bedre hjem eller 
noe… Jeg vet ikke hva det dreier seg om, men jeg vil si dette: Hvis dere  
prøver å selge det, og faster for å få det solgt, så bare overgi det til Herren og 
glem det. Ser dere? Det kan hende at Gud… Dere kan flytte et annet sted, og 
kan hende at det ikke er rett. Skjønner dere? Hvis dere er Kristne og stoler på 
Herren, dere ville jo ikke faste og be dersom dere ikke var Kristne. Så bare 
overgi det til Herren. Si, ”Herre, når Din time kommer for at vi kan selge det, 
så vil Du sende en kjøper.” Da er det overgitt til Herren. Ta deres hender bort 
fra det og fortsett videre. Jeg tror det vil virke. Jeg må sette opp farten her, for 
jeg slipper opp for tid. 
081 301: Broder Branham, er det galt for en kvinne å krølle håret sitt? Jeg 
har gått gjennom det. Ja visst, Jeg bryr meg ikke; bare hold det langt. Ser dere? 
Jeg mener ikke å være ”spøkefull” med dere jenter. Det er alvorlig. Dere 
ønsker å vite det, og dere spør meg. Dere har tillit til meg for ellers ville dere 
ikke spørre meg. Og jeg har tillit til deg, søster, at hva jeg forteller deg tror jeg 
du ville gjøre. Jeg kan ikke bakke det opp med Skriften. Hvis du ønsker… 
Hvis du ikke har pent krøllet hår og du er en kvinne, og du ønsker å se pen ut 
for din mann, for din kjæreste, eller noe slikt, jeg kan ikke fortelle deg noe om 
å krølle ditt hår eller hva de kaller det, eller å farge det? Jeg har ingenting å si 
om det; det er opp til deg. Ser du? Bare spør Herren om hva du skal gjøre, og 
Han vil fortelle deg det, for jeg prøver bare å forklare ting ved Skriften. Forstår 
du? 
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etter å komme hit: En Baptist. Dere ser, de er spredt over alt. Jeg er ikke enig 
med deres system, men jeg elsker sannelig den flokken. Så ikke si noe slikt om 
brødrene. Nå. Disse gavene er nødt til å voktes. Satan kan etterligne hvilken 
som helst gave. Se på disse Beatles som er i ferd  med å etterligne 
Guddommelig helbredelse: urene, skitne, sjofle, råtne, født av helvete. Ser dere? 
All right. 
068 293: Var Daniel den 4de mannen i ildovnen fordi han var profeten for 
den tidsalderen? 

Nei, det var Jesus (som var i ovnen.) Den 4de Mannen var som 
Menneskesønnen. Jeg tror ikke det var profeten, for han var i løvehulen; jeg 
tror ikke at Daniel var i ildovnen. Jeg kan ikke… Du kan ha rett, men dette er 
bare min mening. 
069 294: Broder Branham, i Første Mosebok 6 og vers 12, så sier Gud at alt 
kjøtt hadde gjort sin vei fordervet på jorden. Har  dette noen forbindelse 
med skilsmisse og ekteskap?  

Hvis så, henviste ikke Jesus til den samme ting da Han sa, ”Som det var i 
Noahs dager, så skal det være når Menneskesønnen vil bli åpenbart,” i Matteus 
24, vers 38 og 39? 
070 295: Broder Branham, vil det bli født barn i Tusenårsriket, ett tusen år 
med Kristus som regjerer her på jord? Eller vil det være noen synd på 
jorden i den tiden, og vil det være folk på jorden i kroppslige fysiske 
legemer i den tiden? Jeg skal prøve å gå gjennom dem ganske kvikt. ”I 
Første Mosebok kap. 6 og vers 12, så sa Gud at alt kjøtt var fordervet…”  

Ja, det var giftemål, skilsmisse, og alt annet. Bibelen sier, ”Som det var i 
Noahs dager, da de tok til ekte, og ga til ekte,” og så videre slik som det. Det 
er bare ett av tegnene til endetiden. Hvis det var alt verden gjorde, så ville jeg 
ikke kalle det for beviset på endetiden, ikke noe mer enn jeg ville kalle det å 
tale i tunger å være beviset på den Hellige Ånd. Det er sant at det skulle 
komme en tid da ekteskap og Skilsmisse ville være nøyaktig som det var i 
Noahs dager, men der er så mange andre ting som går sammen med det; så det 
er bare ett av tegnene. 
071 Å tale i tunger er ett av tegnene på den Hellige Ånd, men ikke ett 
ufeilbarlig tegn på den Hellige Ånd. Det er ikke noe mer enn kvinner og menn 
som gifter og skiller seg, og gifter seg igjen. Det ville ikke være det eneste 
tegnet. Jeg kan ikke kalle det for det. Ser dere? Andre ting må gå sammen med 
det å tale i tunger eller en hvilken som helst annen gave for at det skal være 
Gud. Nå: Vil det bli født barn i løp av Tusenårsrikets regjeringstid?” Det 
er spørsmålet som er i mitt sinn, og som jeg fortalte dere forleden dag. Jeg vet 
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ikke. Det ser veldig mye ut som det kan være; (og) det ser veldig mye ut som 
om det ikke kan være. Jeg skal være så ærlige med dere som jeg vet å være. 
Jeg vet ikke. Jeg vet ikke noe om det nå på denne tiden. Hvis Gud noen gang 
åpenbarer det, så vil jeg si det til dere. Men bare vent; det må komme fra Gud. 
Dere er mine barn. Jeg vet ikke om det vil være, eller om det ikke vil være. Jeg 
vet ikke. 
072 ”...Eller vil det være synd på den tiden? Nei. Det vil ikke være noe n 
synd på jorden. Satan er bundet. ”Og vil det være folk på jorden i 
kroppslige fysiske legemer i denne tiden?” Ja, sir. Vi vil ha våre herliggjorte 
legemer rett her på jorden, og spise, drikke, bygge hus, og leve akkurat som vi 
gjør nå for ett tusen år. Det er Bruden og Brudgommens bryllupsreise.  
073 296: Broder Branham, hva mente Jesus i Matteus 12:32, hvor Jesus 
sa, ”Den som taler ett ord imot den Hellige Ånd skal ikke bli tilgitt, 
verken i denne verden som nå er, eller i den verden som kommer?” Vær 
så snill og forklar disse versene for meg. Mange takk.  

Mannen navn står her; han er en forkynner. Ja vel. Broder, jeg er… Du er en 
teolog, jeg er ikke. Men jeg vil si dette, Jesus sa, ”Den som taler imot den 
Hellige Ånd skal ikke bli tilgitt.” Med andre ord, sett det sammen med resten 
av Skriften, ”All slags synd skal bli tilgitt, men bespottelse av den Hellige Ånd 
skal ikke bli tilgitt mennesket.” Å spotte den Hellige Ånd er å gjøre narr av, å 
tale om, å gjøre til latter, å gjøre noe slikt som du gjør når du går over streken 
mellom rett og galt. 
074 For eksempel, hva om den Hellige Ånd ville komme ned her og skjelne slik 
som Den gjør, hva om det ville være den Hellige Ånd, og du ikke trodde at Det 
var, og du gikk og gjorde narr av Det og snakket om Det; jeg bryr meg ikke 
om hva du enn gjør, da er du ferdig. Du kan ikke gjøre det. Det beviser rett der 
at du ikke var av Gud, fordi Guds Sæd som forblir i mennesket kan ikke synde. 
Hva er synd? Det er vantro. Når han ser Ordet bli stadfestet, så tror han Det. 
Det er bare en synd. Hvor mange vet det? Det er vantro. Det stemmer. Å drive 
hor er ikke en synd. Å røyke sigaretter, fortelle løgner, sverge, er ikke synd. 
Det er syndens egenskaper. Du gjør det fordi du ikke er en troende. Det 
stemmer. Så du ser at der er bare en synd, og det er vantro. ”Den som ikke tror 
er allerede fordømt.” Uansett hva han gjør, så er han fordømt til å begynne 
med. All right. 
075 297: Broder Branham, er det galt for en ung ugift (det sier ikke noe om 
hva) å klippe håret.?  

Jeg antar at det er en kvinne. Ja, det er galt for en hvilken som helst kvinne å 
klippe sitt hår. Dette er bare et lite kort spørsmål. Er dere trette? Vel, vi skal 
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skynde på så kvikt som vi bare kan. Jeg prøvde å få tak i dette (spørsmålet) om 
slangen sæd. Be for vår sønn i… Det er et bønnebegjær. Jeg bare grep disse og 
løp… 
076 298: Broder Branham, er det tillatt for kvinner å arbeide på offentlige 
forretninger en sunn frisk mann og barn? Jeg stiller dette spørsmålet for 
noen andre.  

Vel, jeg vet ikke noe om dette. Jeg kan ikke si noe. Men jeg har  bare denne 
følelse. La meg si dette: Jeg tror, at hvis jeg var en kvinne og jeg visste at min 
mann var sunn og frisk, og hadde en god jobb, så tror jeg at det ville væreen 
stor fornøyelse for meg å være hjemme, ta meg av barna og oppdra dem, og å 
elske Herren. Og hvis jeg hadde noe tid igjen etter vasking og ting som jeg 
skulle gjøre, så tror jeg at jeg ville lære mine barn hvordan de skulle tjene 
Herren. 
077 Hvis dere har gjeld eller noe som du prøver å hjelpe din mann med å betale 
eller noe som du må gjøre… Vel, jeg tror at det ville være fint om du ville 
prøve å hjelpe ham. Og du lever som en  dame. Jeg tror det er vanskelig. 
Ingen mann som har god dømmekraft ønsker at hans hustru skal komme 
sammen med en gjeng med vulgære, skitne menn og slike ting. Men hvis 
kvinnen må gjøre det, så tror jeg at mannen hennes burde vite at hun er en  
ekte Kristen som han kan stole på, en pålitelig kvinne. Men å si at hun ikke 
skulle arbeide, det vet jeg ikke. Der er ikke noe Skriftsted å bakke det opp med. 
Jeg bare gir dere min mening.  
078 Jeg er sannelig imot kvinner som arbeider på disse kontorene hvor alle 
disse forretningsmenn driver på, og forteller alle disse skitne vitsene. Og en 
pen og ren kvinne sitter der, og med alle disse smussige skitne tingene fortalt  
rundt om, det er jeg imot. Jeg tror at du burde komme deg ut fra noe slikt som 
det. Men om en kvinne kan holde seg selv som en ekte dame og prøve å hjelpe 
sin mann for å bøte på… noe klær for ungene for å gå på skolen med, eller 
betale ned noen regninger eller noe slikt, og at hun ønsker å arbeide til det er 
over… dette er ikke Herren, for jeg har ikke noe Skriftsted for dette. Jeg sier 
bare at det er min mening; men jeg ville ikke tro, at hun ønsker å arbeide bare 
for å løpe omkring og ha flere penger å bruke, løpe til barrom, eller drikke, 
røyke og drive på. Jeg tror ikke at hun skulle gjøre det. Jeg tror at hun skulle 
holde seg hjemme og prøve å være en dame, og ta seg av huset sitt. 
079 299: ”Hvis man er gift to ganger hvor begge parter er skilt, er 
omvendelse nok, eller blir du nødt til å avslutte ekteskapsforholdet for å 
få det rett?” Jeg tror at jeg har svart på det. Ser du? Ja, jeg har allerede svart 
på det. Hvor begge parter er… Jeg skulle ønske at jeg ikke måtte gå gjennom 


